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ΘΕΜΑΤΑ ΚΕΦΑΛΑΙΟΥ Δ΄  
ΠΟΥ ΕΧΟΥΝ ΕΓΚΡΙΘΕΙ ΑΠΟ ΤΗΝ ΒΟΥΛΗ ΤΩΝ 

ΑΝΤΙΠΡΟΣΩΠΩΝ 
 
 
  

 
Ζ΄ BOYΛΕΥΤΙΚΗ ΠΕΡΙΟΔΟΣ – ΕΚΤΑΚΤΗ ΣΥΝΟΔΟΣ   

 
ΘΕΜΑΤΑ ΚΕΦΑΛΑΙΟΥ Δ΄ (ΘΟΕ)  

 

1.  «Οι πληροφορίες που εμπλέκουν την Κύπρο σε διεθνές λαθρεμπόριο 

τσιγάρων και οι ενέργειες της κυβέρνησης προς διαλεύκανση των 

καταγγελιών και αποκατάσταση του καλού ονόματος της Κυπριακής 

Δημοκρατίας» 

(Θέμα εγγραφέν με εισήγηση του Βουλευτή κ. Γιώργου Περδίκη). (12.7.2001) 

(23.05.003.2001)   

(Παραπέμφθηκε στην Κοινοβουλευτική Επιτροπή Θεσμών, Αξιών και 

Επιτρόπου Διοικήσεως).  

Το θέμα θεωρείται κλειστό με εισήγηση του προέδρου της Επιτροπής 

Θεσμών 20/3/2008 

 

 
Ζ΄ BOYΛΕΥΤΙΚΗ ΠΕΡΙΟΔΟΣ – ΣΥΝΟΔΟΣ Α΄   

 
ΘΕΜΑΤΑ ΚΕΦΑΛΑΙΟΥ Δ΄ (ΘΟΕ)  

 

1.  «Η πρόταση για υποχρεωτική αφυπηρέτηση Εισαγγελέα της 

Δημοκρατίας, οι συνθήκες και λόγοι της απόφασης και οι επιπτώσεις 

στη γενική εικόνα της Νομικής Υπηρεσίας» 

(Θέμα εγγραφέν με εισήγηση των Βουλευτών των κοινοβουλευτικών ομάδων 

ΑΚΕΛ-Αριστερά-Νέες Δυνάμεις και Δημοκρατικού Κόμματος κ. Ανδρέα 

Χρίστου και Νίκου Κλεάνθους, αντίστοιχα) 

(18.10.2001) (23.05.004.2001)   

(ΕΛΗΞΕ 17.1.2002) 
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2.  «Τα Μέσα Μαζικής Ενημέρωσης, η θέση τους στη σύγχρονη κοινωνία 

και ο ρόλος της Βουλής» 

(Θέμα εγγραφέΝ με εισήγηση του Κοινοβουλευτικού Εκπροσώπου του 

ΑΚΕΛ- Αριστερά-Νέες Δυνάμεις κ. Ανδρέα Χρίστου, εκ μέρους της 

Κοινοβουλευτικής Ομάδας του ΑΚΕΛ- Αριστερά κ. Ανδρέα Χρίστου, εκ 

μέρους της Κοινοβουλευτικής Ομάδας του ΑΚΕΛ-Αριστερά-Νέες Δυνάμεις) 

(7.3.2002) 

(Αρ. Φακ.: 23.05.001.2002) 

(ΕΛΗΞΕ 6.6.2002) 

 

3.  «Η συνεχιζόμενη γενοκτονία σε βάρος του Παλαιστινιακού λαού και η 

συμπεριφορά του Ισραηλινού κράτους» 

(Θέμα εγγραφέν εκ μέρους όλων των κομμάτων) 

(11.4.2002) 

(Συζητήθηκε στις 11.4.2002 και παραπέμφθηκε στην Κοινοβουλευτική 

Επιτροπή Εξωτερικών). 

(Αρ. Φακ.: 23.05.002.2002) 

(ΕΛΗΞΕ 25.4.2002) 

4.  «Η πρόσφατη ανακοίνωση των Αρχών των Βρετανικών Βάσεων περί 

της τελεσίδικης απόφασής τους για εγκατάσταση της κατασκοπευτικής 

κεραίας στον υγροβιότοπο Ακρωτηρίου» 

(Θέμα εγγραφέν με εισήγηση του βουλευτή κ. Γιώργου Περδίκη) 

(13.6.2002) 

(Αρ. Φακ. 23.05.003.2002) 

(ΕΛΗΞΕ 11.7.2002) 

 

 

 
Η΄ BOYΛΕΥΤΙΚΗ ΠΕΡΙΟΔΟΣ – ΣΥΝΟΔΟΣ Γ΄  

 
ΘΕΜΑΤΑ ΚΕΦΑΛΑΙΟΥ Δ΄ (ΘΟΕ)  

 

1.  «Η πρόληψη της πνευματικής καθυστέρησης και ο ρόλος ή/ και η 

ευθύνη του κράτους» 
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(Θέμα εγγραφέν με εισήγηση του βουλευτή κ. Μαρίνου Σιζόπουλου) 

(27.5.2004)  

(Αρ. Φακ. 23.05.01.2004) 

(ΈΛΗΞΕ 21/10/2004) 

2.  «Βρεττανικές Βάσεις (πολιτικές και νομικές πτυχές)» 

(Θέμα εγγραφέν με εισήγηση του βουλευτή κ. Βάσου Λυσσαρίδη) 

(20.7.2004) 

(Αρ. Φακ. 23.05.02.2004) 

(Παραπέμφθηκε στις Κοινοβουλευτικές Επιτροπές Εξωτερικών και 

Νομικών) 

(ΕΛΗΞΕ  30.6.2005) 

 
 

Η΄ BOYΛΕΥΤΙΚΗ ΠΕΡΙΟΔΟΣ – ΣΥΝΟΔΟΣ Δ΄  
 

ΘΕΜΑΤΑ ΚΕΦΑΛΑΙΟΥ Δ΄ (ΘΟΕ)  
 

1.  “Η ετήσια έκθεση του Υπουργείου Εξωτερικών των Ηνωμένων 

Πολιτειών για την κατάσταση των ανθρωπίνων δικαιωμάτων στην 

Κύπρο του 2004» 

(Θέμα εγγραφέν εκ μέρους όλων των κομμάτων) 

(3.3.2005) 

(Αρ. Φακ. 23.05.002.2005) 

(ΕΛΗΞΕ 3/3/2005) 

2.  «Η ανάγκη λήψης μέτρων για την βελτίωση της προσφερόμενης 

ιατροφαρμακευτικής περίθαλψης στο λαό, μέχρι την εφαρμογή του 

ΓεΣΥ» 

(Θέμα εγγραφέν με εισήγηση του βουλευτού Δρ. Μαρίνου Σιζόπουλου) 

(23.6.2005) 
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(Αρ. Φακ.  23.05.006.2005) 

(ΕΛΗΞΕ 6/7/2006) 

  

Η΄ ΒΟΥΛΕΥΤΙΚΗ ΠΕΡΙΟΔΟΣ – ΣΥΝΟΔΟΣ Ε΄ 

ΘΕΜΑΤΑ ΚΕΦΑΛΑΙΟΥ Δ΄ (ΘΟΕ) 

1. «Οι εξελίξεις στο Κυπριακό, μετά την απόφαση της 3ης Οκτωβρίου 2005 

για την ενταξιακή πορεία της Τουρκίας».  

(Θέμα εγγραφέν με εισήγηση του Ευρωπαϊκού Κόμματος) 

(6.10.2005) 

(Αρ. Φακ. 23.05.010.2005) 

(ΕΛΗΞΕ10.11.2005) 

 
Η΄ ΒΟΥΛΕΥΤΙΚΗ ΠΕΡΙΟΔΟΣ – ΕΚΤΑΚΤΗ ΣΥΝΟΔΟΣ  

 
ΘΕΜΑΤΑ ΚΕΦΑΛΑΙΟΥ Δ΄ (ΘΟΕ) 

 

1.  «Η ανάγκη λήψης μέτρων για την βελτίωση της προσφερόμενης 

ιατροφαρμακευτικής περίθαλψης στο λαό, μέχρι την εφαρμογή του 

ΓΕΣΥ» 

(Θέμα εγγραφέν με εισήγηση του Βουλευτή Δρα Μαρίνου Σιζόπουλου εκ 

μέρους των Βουλευτών του Κ.Σ. ΕΔΕΚ) 

(15.6.2006) 

(23.05.001.2006) 

 

Το θέμα έληξε στις 6/7/2006. 

  

2.  «Η εκπλήρωση των υποχρεώσεων που έχουν ανατεθεί στην 

Τουρκία με βάση το διαπραγματευτικό πλαίσιο της 3ης Οκτωβρίου 

2005 και οι επιβαλλόμενες ενέργειες – χειρισμοί Κύπρου και 

Ελλάδας» 

 
(Θέμα εγγραφέν με εισήγηση του Βουλευτή κ. Γιαννάκη Ομήρου εκ 

μέρους των Βουλευτών του Κ.Σ. ΕΔΕΚ) 
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(15.6.2006) 

(23.05.002.2006) 

Άρχισε η συζήτηση του θέματος με 1ο ομιλητή τον κ. Γ. Ομήρου ημερομ. 

12/10/2006.  Στις 19/10/2006 συνεχίστηκε η συζήτηση με ομιλητές τους 

κ. Ρ. Ερωτοκρίτου και Χρ. Στυλιανίδη.  Στις 26/10/2006 συνεχίστηκε η 

συζήτηση με ομιλητές τους κ. Γ. Περδίκη, Ν. Κουτσού, Φ. Σαρίκα, Χρ. 

Προυργουρίδη και Α. Κυπριανού.  Συνέχιση της συζήτησης στις 

9/11/2006 με ομιλητές τους κ. Δ. Συλλούρη, Μ Σιζόπουλο, Μ. Κάρογιαν, 

Ν. Αναστασιάδη Ν. Κατσουρίδη και Γ. Ομήρου.   

 

Το θέμα έληξε στις 9/11/2006 

 

3.  «Οι οικονομικές υποχρεώσεις της Βρετανίας προς την Κυπριακή 

Δημοκρατία όπως αυτές απορρέουν από τη Συνθήκη Εγκαθίδρυσης 

και η ανάγκη λήψης κάθε πρόσφορου νομικού μέτρου για τη 

διεκδίκηση των οφειλομένων» 

 
(Θέμα εγγραφέν με εισήγηση του Βουλευτή κ. Γιαννάκη Ομήρου) 

(22.6.2006) 

(23.05.003.2006) 

Άρχισε η συζήτηση του θέματος με 1ους ομιλητές τους κ. Γ. Ομήρου και Α. 

Κυπριανού στις 1/3/2007.  Συνέχιση του θέματος με ομιλιτή την κ. Ε. 

Θεοχάρους 8/3/2007.  Συνεχίστηκε η συζήτηση του θέματος με ομιλητές 

τους κ. Α. Αγγελίδη, Χρ. Πουργουρίδη και Κ. Χρυσοστομίδη στις 

22/3/2007.  Συνέχιση της συζήτησης με ομιλητές τους κ. Μ. Σιζόπουλο, 

Ν. Κουτσού και Γ. Περδίκη στις 29/3/2007.  Λήξη της συζήτησης με 

ομιλητή τον κ. Γ. Ομήρου στις 19/4/2007.  Έχει ψηφιστεί Ψήφισμα 

 

   
 

Θ΄ ΒΟΥΛΕΥΤΙΚΗ ΠΕΡΙΟΔΟΣ – Α΄ ΣΥΝΟΔΟΣ  
 

ΘΕΜΑΤΑ ΚΕΦΑΛΑΙΟΥ Δ΄ (ΘΟΕ) 
 

1. Η μάστιγα των εξαρτησιογόνων ουσιών (ναρκωτικών) και η ανάγκη 
για αποτελεσματική αντιμετώπισή της από την πολιτεία και την 
κοινωνία. 
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(Θέμα εγγραφέν με εισήγηση του Κοινοβ. Εκπροσώπου της Κοιν. 

Ομάδας ΑΚΕΛ-Αριστερά-Νέες Δυνάμεις κ. Νίκου Κατσουρίδη εκ μέρους 

της Κοινοβουλευτικής του ομάδας). 

(5.10.2006) 

(23.05.004.2006) 

Άρχισε η συζήτηση του θέματος με 1ο ομιλητή τον κ. Π. Σταυριανό στις 

11/1/2007. Συνεχίστηκε η συζήτηση με ομιλητές τους κ. Δ. Συλλούρη, Στ. 

Κυριακίδου, Ντ. Ακκελίδου, Ν. Παπαδόπουλο και Α. Μουσκάλλη στις 

1/2/2007, Συνεχίστηκε η συζήτηση με ομιλητές τους κ. Γ. Περδίκη, Μ. 

Σιζόπουλο, Τ. Χατζηγεωργίου, Α. Αγγελίδη, Χρ. Πουργουρίδη και Π. 

Σταυριανό στις 15/2/2007.  Το θέμα έληξε στις 15/2/2007   

 
 

 

2. Τροχαία δυστυχήματα: Τρόποι αντιμετώπισης μιας κοινωνικής 
μάστιγας 
 

(Θέμα εγγραφέν με εισήγηση του Κοινοβ. Εκπροσώπου της Κοιν. 

Ομάδας ΑΚΕΛ-Αριστερά-Νέες Δυνάμεις κ. Νίκου Κατσουρίδη εκ μέρους 

της Κοινοβουλευτικής του ομάδας). 

 (5.10.2006) 

(23.05.005.2006) 

Άρχισε η συζήτηση του θέματος με 1ους ομιλητές τους κ. Α. Φακοντή και 

Ν. Τορναρίτη ημερομηνία 30/11/2006.  Στις 7/12/2006 συνεχίστηκε η 

συζήτηση με ομιλητές τους κ. Ζ. Κουλία, Φ. Σαρίκα, Γ. Γεωργίου, Ρ. 

Ερωτοκρίτου, Γ. Περδίκη και Αρ. Γεωργίου.  Το θέμα έληξε στις 

7/12/2006. 

 
 

 
 

3. «Η παράνομη εκμετάλλευση των ελληνοκυπριακών περιουσιών 

στα κατεχόμενα και τα προβλήματα που προκύπτουν από τη 

διαχείριση των τουρκοκυπριακών περιουσιών στις ελεύθερες 

περιοχές». 

(Θέμα εγγραφέν με εισήγηση του βουλευτή κ. Γεώργιου Γεωργίου εκ  
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μέρους της κοινοβουλευτικής ομάδας του Δημοκρατικού Συναγερμού). 

(25/1/2007) 

(Αρ. Φακ. 23.05.040.001.2007) 

 

Άρχισε η συζήτηση του θέματος με 1ους ομιλητές τους κ. Αρ. Γεωργίου, Σ. 

Φυττή και Αντ Παπαδοπούλου στις 10/5/2007. Στις 17/5/2007 

συνεχίστηκε η συζήτηση με ομιλητές του κ. Γ. Γεωργίου, Ρ. Ερωτοκρίτου 

και Λ. Χριστοφόρου.  Στις 24/5/2007 συνεχίστηκε η συζήτηση με ομιλητές 

τους κ. Γ. Βαρνάβα, Γ. Περδίκη, Κ. Χρυσοστομίδη και Κ. Χατζηγιάννη.  

Στις 31/5/2007 συνέχεια της συζήτησης με ομιλητές τους κ. Ν. Κουτσού, 

Γ. Ομήρου, Α. Αγγελίδη, Κ. Παπακώστα και Χρ. Πουργουρίδη στην θέση 

του κ. Σ. Σαμψών. 

Το θέμα έληξε στις 7/6/2007 

 

4.  «Η κρίση στο κυπριακό ποδόσφαιρο ως συστατικό μέρος της 

ευρύτερης κρίσης θεσμών και αξιών». 

(Θέμα εγγραφέν με εισήγηση του κοινοβουλευτικού εκπροσώπου της 

κοινοβουλευτικής ομάδας ΑΚΕΛ-Αριστερά-Νέες Δυνάμεις κ. Νίκου 

Κατσουρίδη εκ μέρους της κοινοβουλευτικής του ομάδας). 

(22/2/2007) 

(Αρ. Φακ. 23.05.040.002.2007) 

 

Άρχισε η συζήτηση του θέματος με 1ο ομιλητή τον κ. Ν. Κατσουρίδη στις 

7/6/2007.  Στις 14/6/2007 συνεχίστηκε η συζήτηση με ομιλητές τους κ. Γ. 

Ομήρου, Α. Κυριακίδου, Αντ. Παπαδοπούλου και Ρ. Ερωτοκρίτου. Στις 

21/6/2007 συνέχεια της συζήτησης με ομιλητές τους κ. Α. Θεμιστοκλέους 

και Α. Μουσκάλλη. Στις 28/6/2007 συνέχεια της συζήτησης με ομιλητή 

τον κ. Κ. Χατζηγιάννη.  Στις 5/7/2007 συνεχίστηκε το θέμα με ομιλητές 

τους κ. Γ. Περδίκη, Ν. Κουτσού, Γ. Βαρνάβα, Ι. Νικολάου και Α. 

Κυπριανού.  Το θέμα έληξε στις 5/7/2007 

 

5.  «Οι προοπτικές της Κύπρου στην Ευρωζώνη». 

(Θέμα εγγραφέν με εισήγηση του βουλευτή κ. Λευτέρη Χριστοφόρου εκ 

μέρους της κοινοβουλευτικής  ομάδας του Δημοκρατικού Συναγερμού). 

(22/2/2007) 
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(Αρ. Φακ. 23.05.040.003.2007) 

 

Άρχισε η συζήτηση του θέματος με ομιλητές τον κ. Λ. Χριστοφόρου, Στ. 

Ευαγόρου και Δ. Συλλούρη στις 18/10/2007.  Στις 25/10/2007 συνέχεια 

της συζήτησης με ομιλητές τους κ. Ν. Κουτσού, Μ. Σιζόπουλο, Αντ. 

Παπαδοπούλου και Κ. Χατζηγιάννη.  Συνέχεια της συζήτησης 1/11/2007 

με ομιλητές τους κ. Ρ. Ερωτοκρίτου, Γ. Ομήρου, Ν. Παπαδόπουλο και 

Χρ. Στυλιανίδη.  Στις 8/11/2007 συνέχεια της συζήτησης με ομιλητές τους 

κ. Κ. Χρυσοστομίδη και Γ. Περδίκη.  Συνέχεια της συζήτησης 15/11/2007 

με ομιλητές τους κ. Α. Βότση, Α. Νεοφύτου, Γ. Λαμάρη και Λ. 

Χριστοφόρου.  Το θέμα έληξε στις 15/11/2007 

6.  «Η ανάγκη αύξησης των χαμηλών συντάξεων πάνω από το όριο 

της φτώχιας». 

(Θέμα εγγραφέν με εισήγηση του βουλευτή κ. Γιαννάκη Ομήρου). 

(15.3.2007). 

(Αρ. Φακ. 23.05.040.004.2007) 

 

Αρχισε η συζήτηση του θέματος με ομιλιτές τους κ. Γ. Ομήρου, Π. 

Κυρίτση, Κ. Χατζηγιάννη, Αν. Αντωνίου, Ρ. Ερωτοκρίτου,  Γ. Περδίκη και 

Μ. Κυριακού στις 6/12/2007. 

To θέμα  έληξε με τη σύμφωνη γνώμη του εισηγητή του θέματος κ. Γ. 

Ομήρου στις 13/3/2008) 

 

7.  «Η ανάγκη στήριξης της αγροτικής τάξης στις νέες συνθήκες που 

δημιουργήθηκαν μετά την ένταξη της Κύπρου στην Ευρωπαϊκή 

Ένωση.» 

(Θέμα εγγραφέν με εισήγηση του βουλευτή κ. Φειδία Σαρίκα). 

(15.3.2007). 

(Αρ. Φακ. 23.05.040.005.2007) 

 

Στις  άρχισε η συζήτηση του θέματος στις 20/3/2008 με ομιλητές τους κ. 

Φ. Σαρίκα και Σ. Φυττή.  Στις 27/3/2008 συνεχίστηκε η συζήτηση με 

ομιλητές τους κ. Κ. Κωνσταντίντου, Ρ. Μαυρονικόλα και Λ. Χριστοφόρου.  

Συνέχεια του θέματος 3/4/2008 με ομιλητές τους κ. Ντ. Χατζηνικόλα, Σ. 

Σαμψών, Αντ. Παπαδοπούλου, Γ. Περδίκη, Α. Φακοντή και Αντ. 
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Αντωνίου. Το θέμα θεωρήθηκε λήξαν στις 3/4/2008.  

8.  «Καρκίνος: Ανάγκη για αποτελεσματική δράση της πολιτείας και 

της κοινωνίας». 

(Θέμα εγγραφέν με εισήγηση του βουλευτή κ. Γιώργου Περδίκη). 

(15.3.2007). 

(Αρ. Φακ. 23.05.040.006.2007) 

 

Στις 12/6/2008 άρχισε η συζήτηση του θέματος με ομιλητές τον κ. Γ. 

Περδίκη και την κ. Ντ. Ακκελίδου.  Στις 19/6/2008 συνεχίστηκε η 

συζήτηση  με ομιλητές τους κ. Στ. Κυριακίδου, Μ. Σιζόπουλο, Στ. 

Μισιαούλη, Α. Αγγελίδη, Κ. Χατζηγιάννη και Ν. Κουτσού.  Το θέμα έληξε 

στις 19/6/2008 με ομιλία του εισηγητή του θέματος κ. Γ. Περδίκη 

9.  «Το κάπνισμα: Οι επιπτώσεις στη δημόσια υγεία, η άμεση ανάγκη 

εφαρμογής ενός στρατηγικού προγράμματος για έλεγχο του 

καπνίσματος στην Κύπρο και τα προβλήματα εφαρμογής του περί 

Προστασίας της Υγείας (Έλεγχος του Καπνίσματος) Νόμου του 

2002 [Ν. αρ. 75(Ι)/2002]». 

(Θέμα εγγραφέν με εισήγηση του βουλευτή κ. Ανδρέα Αγγελίδη). 

(15.3.2007). 

(23.05.040.007.2007) 

 

Στις 22/5/2008 άρχισε η συζήτηση του θέματος με ομιλητές τις κ. Αθ. 

Κυριακίδου, Ντ. Ακκελίδου, Ελ. Θεοχάρους και Αντ. Παπαδοπούλου. 

Συνέχεια της συζήτησης 29/5/2008 με ομιλητές τους κ. Α. Αγγελίδη, Ν. 

Κατσουρίδη, Στ. Κυριακίδου, Μ. Σιζόπουλο, Ν. Κουτσού, Γ. Περδίκη, Χρ. 

Πουργουρίδη και Α. Βότση. 

Το θέμα έληξε στις 29/5/2008 

10.  
 

«Η ανάγκη εφαρμογής στρατηγικού σχεδίου αντιμετώπισης του 

καπνίσματος». 

(Θέμα εγγραφέν με εισήγηση του βουλευτή κ. Γιώργου Περδίκη). 

(15.3.2007). 

(23.05.040.008.2007) 

 

Στις 22/5/2008 άρχισε η συζήτηση του θέματος με ομιλητές τις κ. Αθ. 

Κυριακίδου, Ντ. Ακκελίδου, Ελ. Θεοχάρους και Αντ. Παπαδοπούλου. 
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Συνέχεια της συζήτησης 29/5/2008 με ομιλητές τους κ. Α. Αγγελίδη, Ν. 

Κατσουρίδη, Στ. Κυριακίδου, Μ. Σιζόπουλο, Ν. Κουτσού, Γ. Περδίκη, Χρ. 

Πουργουρίδη και Α. Βότση. 

Το θέμα έληξε στις 29/5/2008 

11.  Προβλήματα και προοπτικές του κυπριακού τουρισμού. 

(Θέμα εγγραφέν με εισήγηση όλων των κομμάτων) 

(                ). 

(23.05.040.09.2007) 

 

Το θέμα έληξε στις 13/11/2008 

 

 
Θ΄ BOYΛΕΥΤΙΚΗ ΠΕΡΙΟΔΟΣ – ΣΥΝΟΔΟΣ Β΄  

 
ΘΕΜΑΤΑ ΚΕΦΑΛΑΙΟΥ Δ΄ (ΘΟΕ)  

 

1. Η ανάγκη εκσυγχρονισμού της Τοπικής Αυτοδιοίκησης και η 

αναθεώρηση του θεσμικού πλαισίου, που διέπει την λειτουργία της. 

(Θέμα εγγραφέν με εισήγηση της βουλευτού κ. Ελένης Θεοχάρους εκ 

μέρους της Κοινοβ Επιτροπής του ΔΗΣΥ). 

(6/12/2007) 

(23.05.040.010.2007) 

 

Το θέμα έληξε στις 26/2/2009 

2. Οι σοβαροί κίνδυνοι από τις κλιματολογικές αλλαγές και η ανάγκη 

λήψης μέτρων για αντιμετώπισή τους. 

(Θέμα εγγραφέν με εισήγηση του βουλευτή κ. Γιαννάκη Ομήρου). 

(10/4/2008) 

(23.05.041.001.2008) 

 

Άρχισε η συζήτηση του θέματος στις 22/10/2009.   Μίλησαν οι  

1. Γ. Ομήρου 

2. Ν. Κατσουρίδης 

3. Δ. Συλλούρης 

4. Α. Κυπριανού 

5. Σ. Φυττής και  
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6. Γ. Περδίκης  

 

Η συζήτηση συνεχίστηκε στις 5/11/2009 με ομιλητές τους 

1. Α. Φακοντή 

2. Ν. Τορναρίτη 

3. Στ. Ιερωνυμίδη, 

4. Ρ. Μαυρονικόλα 

5. Κ. Χατζηγιάννη και  

6. Γ. Ομήρου. 

 

Η συζήτηση έληξε και εγκρίθηκε ομόφωνα Ψήφισμα. 

3. Η στρατηγική διαχείρισης των υδάτων. 

(Θέμα εγγραφέν με εισήγηση του κοινοβουλευτικού εκπροσώπου κ. Χρ. 

Πουργουρίδη εκ μέρους της κοινοβουλευτικής ομάδας του Δημοκρατικού 

Συναγερμού). 

(10/4/2008) 

(23.05.041.002.2008) 

 

Στις 8/5/2008 άρχισε η συζήτηση του θέματος με ομιλητές τους κ. Χρ. 

Πουργουρίδη, Γ. Περδίκη, Σ. Φυττή και Γ. Τάσσου. 

 

Στις 15/5/2008 συνεχίστηκε η συζήτηση καθώς και το θέμα έληξε με 

ομιλητές τους κ. Ντ. Χατζηνικόλα, Κ. Κωνσταντίνου, Αντ. Αντωνίου, Φ. 

Σαρίκα, Ε. Ερωτοκρίτου , Κ. Χατζηγιάννη και Γ. Θωμά. 

 

Το θέμα θεωρήθηκε λήξαν στις 15/5/2008 

4. Πανευρωπαϊκή εκστρατεία κοινοβουλίων ενάντια στη βία κατά των 

γυναικών -  Απολογισμός και προκλήσεις για νέες δράσεις. 

(Θέμα εγγραφέν με εισήγηση της βουλευτού κ. Αντιγόνης 

Παπαδοπούλου εκ μέρους της κοινοβουλευτικής ομάδας του 

Δημοκρατικού Κόμματος). 

(22.5.2008) 

(23.05.041.003.2008) 

 

Το θέμα έληξε στις 2/7/2009 
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5. Η άνοδος των τιμών των καταναλωτικών προϊόντων και η 

δημιουργία φαύλου κύκλου στην οικονομία σε βάρος των 

καταναλωτών. 

(Θέμα εγγραφέν με εισήγηση του Κοινοβουλευτικού Εκπροσώπου της 

κοινοβουλευτικής ομάδας του Δημοκρατικού Κόμματος κ. Ανδρέα 

Αγγελίδη εκ μέρους της κοινοβουλευτικής ομάδας του Δημοκρατικού 

Κόμματος). 

(29.5.2008). 

(23.05.041.004.2008) 

 

Άρχισε η συζήτηση του θέματος στις 27/5/2010.  Μίλησαν οι βουλευτές κ. 

Α. Βότσης,  Γ. Γαβριήλ, Λ. Χριστοφόρου, Μ. Σιζόπουλος, Κ. Χατζηγιάννη, 

Α. Αγγελίδης και Α. Νεοφύτου. 

 

Το θέμα ΕΛΗΞΕ 27/5/2010. 

 

6. Το πρόβλημα του εποικισμού στην Κύπρο, η ανάγκη αξιοποίησης 

των Εκθέσεων Cuco και Laakso και η περαιτέρω συμβολή της 

κυπριακής Βουλής στην προώθηση της επίλυσης του 

προβλήματος. 

(Θέμα εγγραφέν με εισήγηση του Κοινοβουλευτικού Εκπροσώπου της 

κοινοβουλευτικής ομάδας του Δημοκρατικού Κόμματος κ. Ανδρέα 

Αγγελίδη εκ μέρους της κοινοβουλευτικής ομάδας του Δημοκρατικού 

Κόμματος). 

(29.5.2008). 

(23.05.041.005.2008) 

 

 Η συζήτηση του θέματος άρχισε στις 26/11/2009  

με ομιλητές τους  Α. Αγγελίδη ( εισηγητή του θέματος) και ακολούθησαν 

οι Αρ. Γεωργίου, Ρ. Ερωτοκρίτου και Γ. Περδίκης). 

Η συζήτηση του θέματος συνεχίστηκε στις 14/1/2010 με ομιλητές τους 

βουλευτές κ. Γ. Ομήρου, Ν. Παπαδόπουλο, Α. Κυπριανού, Γ. Θωμά, Γ. 

Βαρνάβα και Ζ. Κουλία.  Με εισήγηση του κ. Ν. Κατσουρίδη η συζήτηση 

διακόπηκε  για να συνεχιστεί την ερχόμενη εβδομάδα. 
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Το θέμα έληξε στις 21/1/2010 με ομιλητές τον κ. Χρ. Πουργουρίδη και τον 

Ν. Κατσουρίδη. 

Το θέμα έκλεισε στις 21/1/2010 ο εισηγητής του θέματος κ. Α. Αγγελίδης. 

 

ΕΛΗΞΕ:  21/1/2010 

. 

7. Η φερεγγυότητα του προσφυγικού κόσμου. 

(Θέμα εγγραφέν με εισήγηση των βουλευτών κ. Λευτέρη Χριστοφόρου, 

Σωτήρη Σαμψών, Γεώργιου Γεωργίου και Κυριάκου Χατζηγιάννη εκ 

μέρους της κοινοβουλευτικής ομάδας του Δημοκρατικού Συναγερμού). 

(29.5.2008). 

(23.05.041.006.2008) 

 

Άρχισε η συζήτηση του θέματος στην Ολομέλεια στις 25/2/2010. 

Μίλησαν οι βουλευτές: 

Λευτέρης Χριστοφόρου, Αριστοφάνης Γεωργίου, Σοφοκλής Φυττής, 

Γιώργος Βαρνάβα και  Κ. Χατζηγιάννη) 

 

Το θέμα συνεχίζεται και για την άλλη εβδομάδα. 

 

Στις 4/3/2010 συνεχίστηκε η συζήτηση του θέματος με ομιλητές τους κ. Γ. 

Περδίκη, Γ. Γεωργίου, Α. Μουσκάλη, Ν. Κλεάνθους, Ρ. Ερωτοκρίτου, Σ. 

Σαμψών και το θέμα έκλεισε ο κ. Αριστοφάνης Γεωργίου. 

 

ΕΛΗΞΕ ΣΤΙΣ 4/3/2010 

 

 

8. Εκατό χρόνια προσφοράς του συνεργατισμού στην κυπριακή 

κοινωνία, νέες συνθήκες και προοπτικές. 

(Θέμα εγγραφέν με εισήγηση του βουλευτή κ. Ανδρέα Μουσκάλλη εκ 

μέρους της κοινοβουλευτικής ομάδας ΑΚΕΛ-Αριστερά-Νέες Δυνάμεις). 

(10.7.2008). 

(23.05.041.007.2008) 

 

Άρχισε η συζήτηση και έληξε στις 28/1/2010. 
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Μίλησαν: 

Ο εισηγητής του θέματος κ. Α. Μουσκάλης, και στη συνέχεια ο Δ. 

Συλλούρης (την ομιλία διάβασε ο κ. Ρ. Ερωτοκρίτου, ο κ. Λ. 

Χριστοφόρου, ο κ. Α. Αγγελίδης, ο κ. Γ. Βαρνάβα, ο κ. Αβ. Νεοφύτου 

(έκαμε μικρή παρέμβαση) και το θέμα έκλεισε ο κ. Ανδρέας Μουσκάλης. 

 

Το θέμα ΕΛΗΞΕ 28/1/2010. 

 

Θ΄ BOYΛΕΥΤΙΚΗ ΠΕΡΙΟΔΟΣ – ΣΥΝΟΔΟΣ Γ΄  
 

ΘΕΜΑΤΑ ΚΕΦΑΛΑΙΟΥ Δ΄ (ΘΟΕ)  
 

2008 

1. H παγκόσμια χρηματοπιστωτική κρίση – Οι ενδεχόμενες 

επιπτώσεις στην κυπριακή οικονομία και τρόποι αντιμετώπισης. 

(Θέμα εγγραφέν με εισήγηση του βουλευτή κ. Μαρίνου Σιζόπουλου εκ 

μέρους της κοινοβουλευτικής ομάδας του Κινήματος Σοσιαλδημοκρατών 

ΕΔΕΚ). 

(13.11.2008). 

(23.05.041.008.2008)   

 

Το θέμα έληξε στις 4/12/2008  (ΘΓ) 

 
 

Θ΄ BOYΛΕΥΤΙΚΗ ΠΕΡΙΟΔΟΣ – ΣΥΝΟΔΟΣ Γ΄  
2009 

 
ΘΕΜΑΤΑ ΚΕΦΑΛΑΙΟΥ Δ΄ (ΘΟΕ)  

 

1. Η κυβερνητική πρόταση που αφορά τα νέα αναλυτικά 

προγράμματα του Υπουργείου Παιδείας για τα δημόσια σχολεία 

της Κυπριακής Δημοκρατίας. 

(Θέμα εγγραφέν εκ μέρους της Κοινοβουλευτικής Ομάδας του 

Δημοκρατικού Συναγερμού). 

(12.2.2009). 

(23.05.042.001.2009) 
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Η συζήτηση του θέματος άρχισε στην Ολομέλεια στις 24/6/2010.   

Ομιλητές ήταν οι  

 Νίκος Τορναρίτης, 

Γιαννάκης Γαβριήλ, 

Αθηνά Κυριακίδου και  

Τάσος Γεωργίου, 

 

Η συνέχιση συνεχίστηκε την επόμενη εβδομάδα στις 3/7/2010 με 

ομιλητές τους κ. Ανδρέα Θεμιστοκλέους 

Γιάννο Λαμάρη, 

Νεόφυτο Κωνσταντίνου και  

Γιώργο Περδίκη. 

 

Το θέμα ΕΛΗΞΕ στις 1/7/2010. 

 

2. Η ανάγκη υποβολής αίτησης της Κύπρου για ένταξη στο 

Συνεταιρισμό για την Ειρήνη. 

(Θέμα εγγραφέν εκ μέρους του κ. Χρήστου Πουργουρίδη, 

κοινοβουλευτικού εκπροσώπου του Δημοκρατικού Συναγερμού). 

(12.2.2009). 

(23.05.042.002.2009) 

 

Το θέμα έληξε στις 2/4/2009 και εγκρίθηκε Ψήφισμα 

 

3. To φαινόμενο της φυγοστρατίας και οι επιπτώσεις του στην Εθνική 

Φρουρά και στην κυπριακή κοινωνία. 

(Θέμα εγγραφέν με εισήγηση του βουλευτή κ. Νεόφυτου Κωνσταντίνου 

εκ μέρους της κοινοβουλευτικής ομάδας του Δημοκρατικού Συναγερμού  

(25.6.2009) 

(23.05.042.003.2009) 

 

Το θέμα έληξε στις 9/7/2009 (ΘΓ΄) 
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Θ΄ BOYΛΕΥΤΙΚΗ ΠΕΡΙΟΔΟΣ – ΣΥΝΟΔΟΣ Δ 

2009 
 

ΘΕΜΑΤΑ ΚΕΦΑΛΑΙΟΥ Δ΄ (ΘΟΕ) 
 

1. Ο αναχρονιστικός θεσμός των εγγυήσεων και των επεμβατικών 

δικαιωμάτων στα πλαίσια της Ε.Ε. και οι κίνδυνοι υπονόμευσης 

της βιωσιμότητας της λύσης στο Κυπριακό σε περίπτωση 

διατήρησής τους. 

(Θέμα εγγραφέν με εισήγηση του βουλευτή κ. Γιαννάκη Ομήρου) 

(3.12.2009) 

(23.05.042.004.2009) 

 

Άρχισε η συζήτηση του θέματος στην Ολομέλεια στις 4/2/2010 με πρώτο 

ομιλητή τον εισηγητή του θέματος κ. Γιαννάκη Ομήρου. 

 

Η συζήτηση συνεχίστηκε στις 11/2/2010 με ομιλητές τους  

1. Σταύρο Ευαγόρου,  

2. Χρ. Πουργουρίδη,  

3. Α. Αγγελίδη ( οποίος εισηγήθηκε ετοιμασία Ψηφίσματος),  

4. Ρ. Ερωτοκρίτου και  

5. Γ. Περδίκη. 

 

Το θέμα έκλεισε ο κ. Γ. Ομήρου ο οποίος είναι σύμφωνα με την 

ετοιμασία Ψηφίσματος το οποίο θα ετοιμαστεί σε επίπεδο Αρχηγών και 

μετά θα προωθηθεί στην Ολομέλεια.   

Στις 18/2/2010 η Ολομέλεια της Βουλής ενέκρινε Ψήφισμα για τις 

Εγγυήσεις. 

 

 

 

  
 

Θ΄ BOYΛΕΥΤΙΚΗ ΠΕΡΙΟΔΟΣ – ΣΥΝΟΔΟΣ Δ 
2010 

 
ΘΕΜΑΤΑ ΚΕΦΑΛΑΙΟΥ Δ΄ (ΘΟΕ) 
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1. Η αυξανόμενη εγκληματική δραστηριότητα και η ανάγκη 

οργάνωσης άμυνας Πολιτείας και Κοινωνίας. 

(Θέμα εγγραφέν με εισήγηση του Προέδρου του Κινήματος 

Σοσιαλδημοκρατών ΕΔΕΚ κ. Γιαννάκη Ομήρου) 

(11/3/2010) 

(23.05.043.004-2010) 

 

Άρχισε η συζήτηση του θέματος στην Ολομέλεια ημερ. 13/5/2010.  

Μίλησαν οι βουλευτές κ. Γ. Ομήρου, Ι. Νικολάου και Α. Κυπριανού. 

 

Συνεχίστηκε η συζήτηση και την επόμενη Πέμπτη, ημερ. 20/5/2010.  

Μίλησαν οι Βουλευτές Στ. Κυριακίδου, Γ. Θωμά, Α. Αγγελίδης, Ρ. 

Μαυρονικόλα, Ρ. Ερωτοκρίτου και Στ. Ιερωνυμίδης. 

 

Το θέμα ΕΛΗΞΕ στις 20/5/2010 

 

 

2. Το πρόβλημα της ανεργίας στον τόπο μας. 

(Θέμα εγγραφέν από τον κ. Χρήστο Πουργουρίδη εκ μέρους της 

κοινοβουλευτικής ομάδας του Δημοκρατικού Συναγερμού) 

(11/3/2010) 

(23.05.043.005-2010) 

 

΄Αρχισε η συζήτηση του θέματος στην Ολομέλεια στις 22/4/2010.  

Μίλησαν οι βουλευτές Χρ. Πουργουρίδης, Π. Κυρίτσης, Ανδρέας 

Κυπριανού, Γ. Βαρνάβας και Κ. Χατζηγιάννης. 

 

Το θέμα συνεχίστηκε στις  6/5/2010 με ομιλητές τους βουλευτές Κ. 

Κωνσταντίνου, Ρ. Μαυρονικόλα, Γ. Περίδκης, Ρ. Ερωτοκρίουτ, Α. 

Αντωνίου και Α. Φακοντής. Ο κ. Χρ. Στυλιανίδης δεν διάβασε την ομιλία 

του αλλά την κατέθεσε αφού οι παρόντες βουλευτές στην Ολομέλεια 

ήταν ελάχιστοι. 

 

Το θέμα ΕΛΗΞΕ στις 6/5/2010.  



18 
 

 

 

3. Η συμμετοχή της CYTA στη διαδικασία προσφορών για την 

ψηφιακή πλατφόρμα, με δεδομένη την πολιτική βούληση της 

πλειοψηφίας της Βουλής, όπως εκφράστηκε σε σειρά 

συγκεκριμένων νομοθετικών και άλλων διαβημάτων της Βουλής. 

(Θέμα εγγραφέν με εισήγηση της Ολομέλειας) 

(1/7/2010) 

(Αρ. Φακ. 23.05.043.008-2010) 

 

Άρχισε η συζήτηση του θέματος στις 8/7/2010 με ομιλητές τους 

βουλευτές  

Κ. Λ. Χριστοφόρου, Γ. Θωμά, Α. Αγγελίδη, Μ. Σιζόπουλο, Ρ. 

Ερωτοκρίτου και Γ. Περδίκη. 

Το θέμα ΕΛΗΞΕ την ίδια μέρα, στις 8/7/2010. 

 

 

  
 

Θ΄ BOYΛΕΥΤΙΚΗ ΠΕΡΙΟΔΟΣ – ΣΥΝΟΔΟΣ E 
2010 

 
ΘΕΜΑΤΑ ΚΕΦΑΛΑΙΟΥ Δ΄ (ΘΟΕ) 

 

1. 
 

Η ανάγκη διασφάλισης του εργασιακού μέλλοντος για τους 

εργαζόμενους στη Γιουροσύπρια. 

(Θέμα εγγραφέν με εισήγηση του βουλευτή κ. Γιαννάκη Ομήρου) 

(11/11/2010) 

(Αρ. Φακ.:  23.05.043.009-2010 

 To  θέμα συζητήθηκε και έληξε την ίδια μέρα στις 25/11/2010 με 

ομιλητές τους  

Γιαννάκης Ομήρου, Άγγελο Βότση, Γιώργο Περδίκη, Ρίκκο 

Ερωτοκρίτου, Νίκο Κλεάνθους, Γιώργο Γεωργίου και Σταύρο 

Ευαγόρου. 

 

2. Ανασκόπηση στρατηγικής και ασφάλειας. 

Η πρόσφατα δημοσιοποιηθείσα έκθεση του Πρωθυπουργού της 
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Βρετανίας υπό τον τίτλο Ανασκόπηση στρατηγικής άμυνας και 

ασφάλειας και η αναφορά σε αυτήν της εμμονής παραμονής των 

βρετανικών βάσεων στην Κύπρο, παρά τα ψηφίσματα της Βουλής 

των Αντιπροσώπων και τις επανειλημμένες αποφάσεις της 

Γενικής Συνέλευσης του ΟΗΕ. 

(Θέμα εγγραφέν με εισήγηση του βουλευτή κ. Γιαννάκη Ομήρου) 

(18/11/2010) 

(Αρ. Φακ. 23.05.043.011-2010) 

           

      Έγινε ομαδοποιημένη συζήτηση των θεμάτων 23.05.043.011-2010 + 

23.05.043.012-2010 + 23.05.043.013-2010 στις 24/2/2011 με ομιλητές 

τους Δ. Συλλούρη, Μ. Σιζόπουλο, Ν. Κλεάνθους, Σ. Χάσικο, Ν. 

Κατσουρίδη, Γ. Περδίκη, Ρ. Ερωτοκρίτου, Γ. Ομήρου, Α. Αγγελίδη, Ν. 

Αναστασιάδη και Άντρο Κυπριανού. 

   

       ΕΛΗΞΕ 

 

3. Το προσφυγικό. Το δικαίωμα ιδιοκτησίας και επιστροφής 

(περιουσιακό). 

(Θέμα εγγραφέν με εισήγηση του βουλευτή κ. Ανδρέα Αγγελίδη εκ 

μέρους της κοινοβουλευτικής ομάδας του Δημοκρατικού Κόμματος) 

(18/11/2010) 

(Αρ. Φακ. 23.05.043.012-2010) 

 

 

Έγινε ομαδοποιημένη συζήτηση των θεμάτων 23.05.043.011-2010 + 

23.05.043.012-2010 + 23.05.043.013-2010 στις 24/2/2011 με ομιλητές 

τους Δ. Συλλούρη, Μ. Σιζόπουλο, Ν. Κλεάνθους, Σ. Χάσικο, Ν. 

Κατσουρίδη, Γ. Περδίκη, Ρ. Ερωτοκρίτου, Γ. Ομήρου, Α. Αγγελίδη, Ν. 

Αναστασιάδη και Άντρο Κυπριανού. 

   

       ΕΛΗΞΕ 

 

 

4. Το πάγωμα των διαπραγματευτικών κεφαλαίων της Τουρκίας ως 
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μέτρο αποτελεσματικής πίεσης για υλοποίηση των ευρωπαϊκών 

της δεσμεύσεων και οι προοπτικές που υπάρχουν, ώστε να 

λειτουργήσει ως καταλύτης για επίλυση του Κυπριακού. 

(Θέμα εγγραφέν με εισήγηση του βουλευτή κ. Νίκου Κλεάνθους εκ 

μέρους της κοινοβουλευτικής ομάδας του Δημοκρατικού Κόμματος) 

(18/11/2010) 

(Αρ. Φακ. 23.05.043.013-2010) 

 

 

Έγινε ομαδοποιημένη συζήτηση των θεμάτων 23.05.043.011-2010 + 

23.05.043.012-2010 + 23.05.043.013-2010 στις 24/2/2011 με ομιλητές 

τους Δ. Συλλούρη, Μ. Σιζόπουλο, Ν. Κλεάνθους, Σ. Χάσικο, Ν. 

Κατσουρίδη, Γ. Περδίκη, Ρ. Ερωτοκρίτου, Γ. Ομήρου, Α. Αγγελίδη, Ν. 

Αναστασιάδη και Άντρο Κυπριανού. 

   

       ΕΛΗΞΕ 

 

 Ι΄ BOYΛΕΥΤΙΚΗ ΠΕΡΙΟΔΟΣ – ΣΥΝΟΔΟΣ Α΄ 
2011 

 
ΘΕΜΑΤΑ ΚΕΦΑΛΑΙΟΥ Δ΄ (ΘΟΕ) 

 

1. Το πρόβλημα της ανεργίας στον τόπο μας και η ανάγκη 

δημιουργίας νέων θέσεων εργασίας. 

(Θέμα εγγραφέν με εισήγηση όλων των κομμάτων) 

(23/6/2011) 

(Αρ. φακ. 23.05.044.001-2011) 

 

Άρχισε η συζήτηση του θέματος στην Ολομέλεια στις 30/6/2011 με 

ομιλητές τους κ. Χρ. Στυλιανίδη, Γ. Λαμάρη, Α. Αντωνίου, Ν. Νικολαίδη, 

Δ. Συλλούρη και Κ. Χατζηγιάννη. 

 

Συνεχίστηκε η συζήτηση του θέματος στην Ολομέλεια στις 7/7/2011 με 

ομιλητές τους κ.Κ. Κωνσταντίνου, Α. Φακοντή, Α. Βότση, Ρ. 

Μαυρονικόλα, Γ. Περδίκη, Ανδρέα Κυπριανού, Γ. Βαρνάβα, Π. 

Παπαγεωργίου και Μ. Μαυρίδη.  Το θέμα έληξε στις 7/7/2011. 
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2. Η μειωμένη συμμετοχή των γυναικών στα κέντρα λήψεως 

αποφάσεων και τρόποι αντιμετώπισης του φαινομένου. 

(Θέμα εγγραφέν με εισήγηση της κας Ρούλας Μαυρονικόλα εκ μέρους 

του Σ.Κ. ΕΔΕΚ) 

(14/7/2011) 

(Αρ. Φακ. 23.05.044.002-2011) 

 

Συζητήθηκε και ΕΛΗΞΕ στην συνεδρίαση της Ολομέλειας της Βουλής 

1.12.2011. Μίλησαν οι βουλευτές Ρ. Μαυρονικόλα, Γ. Περδίκης, Δ. 

Συλλούρης, Αθ. Κυριακίδου, Σκ. Κουκουμά και Στ. Κυριακίδου. 

 

 

3. Το δημογραφικό πρόβλημα στην Κύπρο και τρόποι αντιμετώπισής 

του. 

(Θέμα εγγραφέν με εισήγηση του κ. Λευτέρη Χριστοφόρου εκ μέρους 

του Δημοκρατικού Συναγερμού) 

(14/7/2011) 

(Αρ. Φακ. 23.05.044.003-2011) 

 

Άρχισε η συζήτηση του θέματος στην Ολομέλεια στις 12.1.2012. 

Μίλησαν οι βουλευτές: 

Λ. Χριστοφόρου,  Δ. Συλλούρης,  Σκ. Κουκουμά, Γ.Περδίκης, Ρ. 

Μαυρονικόλα και Σ. Φυτττής. 

 

Το θέμα  ΕΛΗΞΕ.  

 

 

4. Η αντιμετώπιση της ενεργειακής κρίσης που προέκυψε μετά την 

τραγική έκρηξη στη Ναυτική Βάση «Ευάγγελος Φλωράκης» και η 

επιτακτική ανάγκη για στροφή στις ανανεώσιμες πηγές ενέργειας. 

(Θέμα εγγραφέν με εισήγηση του βουλευτή κ. Γιώργου Περδίκη)  

(15/9/2011) 

(Αρ. Φακ.  23.05.044.005-2011  

 

Άρχισε η συζήτηση και ΕΛΗΞΕ στις 19/1/2012. 
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Μίλησαν οι  

Γ.Περδίκης 

Δ. Συλλούρης 

Ν. Νικολαίδης 

Α. Βότσης 

Γ. Γαβριήλ και  

Κ. Χατζηγιάννης. 

 

ΕΛΗΞΕ  19/1/2012. 

 

5. Η κατάσταση που επικρατεί στον τομέα της δημόσιας υγείας και η 

προοπτική εφαρμογής του Γενικού Σχεδίου Υγείας. 

(Θέμα εγγραφέν με εισήγηση των βουλευτών κ. Ανδρέα Κυπριανού και 

του κ. Δημήτρη Συλλούρη) 

(29/9/2011) 

(Αρ. Φακ. 23.05.044.006-2011) 

 

Στις 23.2.2012 άρχισε η συζήτηση του θέματος με πρώτο ομιλητή τον 

εισηγητή του θέματος κ. Ανδρέα Κυπριανού.  Η συζήτηση διακόπηκε για 

να συνεχίσει την Πέμπτη 1.3.2012 με ομιλητές τον δεύτερο εισηγητή κ. 

Δημήτρη Συλλούρη.  Στην συνέχεια μίλησαν οι Στέλλα Μισιαούλη, 

Άγγελος Βότσης, Ρούλα Μαυρονικόλα, Γιώργος Προκοπίου και 

Κωστάκης Κωνσταντίνου. 

 

Το θέμα ΕΛΗΞΕ στις 1.3.2012. 

 

6. Το πόρισμα της μονομελούς ερευνητικής επιτροπής για τη 

διεξαγωγή έρευνας σχετικά με την έκρηξη που επισυνέβη την 11η 

Ιουλίου 2011 στη Ναυτική Βάση «Ευάγγελος Φλωράκης» στο Μαρί. 

(Θέμα εγγραφέν με εισήγηση των κυρίων  

Αβέρωφ Νεοφύτου εκ μέρους του Δημοκρατικού Συναγερμού, 

Νεόφυτου Κωνσταντίνου, Κοινοβουλευτικού Εκπροσώπου του 

Δημοκρατικού Κόμματος,  

Γιώργου Βαρνάβα εκ μέρους της ΕΔΕΚ, 

Δημήτρη Συλλούρη εκ μέρους του ΕΥΡΩΚΟ,  
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Γιώργου Περδίκη, βουλευτή του Κινήματος Οικολόγων 

Περιβαλλοντιστών και  

Ζαχαρία Κουλία, βουλευτή Αμμοχώστου) 

(6/10/2011) 

(Αρ. Φακ. 23.05.044.007-2011) 

 

Στις 4 Νοεμβρίου 2011 σε ολοήμερη συνεδρίαση η Βουλή των 

Αντιπροσώπων συζήτησε το θέμα και με την έγκριση Ψηφίσματος το 

θέμα ΕΛΗΞΕ. 

 

Μίλησαν οι βουλευτές Ζ. Κουλίας, Γ. Περδίκης, Δ. Συλλούρης, Γ. 

Βαρνάβα, Μ. Καρογιάν, Α. Κυπριανού, Ν. Αναστασιάδης, Ρ. 

Μαυρονικόλα, Ν. Κωνσταντίνου, Αρ. Δαμιανού, Α. Μιχαηλίδης, Ν. 

Νικολαϊδης, Α. Βότσης, Γ. Γεωργίου, Στ. Ευαγόρου, Ν. Τορναρίτη, Ν. 

Παπαδόπουλος, Ι. Νικολάου, Ν. Κατσουρίδης και Τ. Μητσόπουλος. 

 

Εγκρίθηκε Ψήφισμα για εθελούσια παραίτηση του Προέδρου της 

Δημοκρατίας Δ. Χριστόφια με την ψήφο του 

ΔΗΣΥ+ΔΗΚΟ+ΕΔΕΚ+ΕΥΡΩΚΟ+ΟΙΚΟΛΟΓΟΙ. 

Το Ψήφισμα καταψηφίστηκε από το ΑΚΕΛ.  

  

7. Η ανάγκη για λήψη άμεσων πολιτικών αποφάσεων για την 

αξιοποίηση των κοιτασμάτων φυσικού αερίου στην ΑΟΖ Κύπρου 

και στην περιοχή μας. 

(Θέμα εγγραφέν με εισήγηση των βουλευτών του Σ.Κ. ΕΔΕΚ κ. Γιώργου 

Βαρνάβα και Νίκου Νικολαϊδη) 

(20/10/2011) 

(Αρ. Φακ.  23.05.044.008-2011) 

 Το θέμα συζητήθηκε στην Ολομέλεια της Βουλής στις 10.11.2011 

με τους πιο κάτω ομιλητές και ΕΛΗΞΕ. 

Νίκος Νικολαίδης 

Λευτέρης Χριστοφόρου 

Γιώργος Περδίκης 

Μάριος Μαυρίδης 

Δημήτρης Συλλούρης 
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Άριστος Δαμιανού 

Άγγελος Βότσης 

Γιάννος Λαμάρης 

 και Χρ. Στυλιανίδης 

 

8. Η οικονομική κατάσταση των Κυπριακών Αερογραμμών και η 

ανάγκη για λήψη άμεσων πολιτικών αποφάσεων για το μέλλον 

τους. 

(Θέμα εγγραφέν με εισήγηση του βουλευτή του Σ.Κ. ΕΔΕΚ κ. Νίκου 

Νικολαϊδη) 

(20/10/2011) 

(Αρ. Φακ. 23.05.044.009-2011) 

 

Άρχισε και έληξε η συζήτηση του θέματος στις 9/2/2012. 

Μίλησαν οι βουλευτές  

Νίκος Νικολαίδης, ΄Αγγελος Βότσης, Χάρης Γεωργιάδης, Νικόλας 

Παπαδόπουλος, Σταύρος Ευαγόρου και Αβέρωφ Νεοφύτου. 

 

ΕΛΗΞΕ 

 

9. Οι προκλητικές δηλώσεις Βρετανών επισήμων και το μέλλον των 

Βρετανικών Βάσεων στην Κύπρο. 

(Θέμα εγγραφέν με εισήγηση του βουλευτή κ. Γ. Περδίκη) 

(12/1/2012) 

(Αρ. Φακ. 23.05.045.001-2012) 

 

Άρχισε η συζήτηση του θέματος στην Ολομέλεια στις 15/3/2012.  

Μίλησαν ο εισηγητής του θέματος κος Γ. Περδίκης και ο βουλευτής της 

ΕΔΕΚ κ. Γ. Βαρνάβα. 

Η συζήτηση του θέματος συνεχίζεται την ερχόμενη Πέμπτη, 22/3/2012. 

 

Συνεχίστηκε η συζήτηση του θέματος την Πέμπτη, 22/3/2012 με 

ομιλητές τους Χ. Γεωργιάδη, Γ. Λουκαίδη, Ν. Παπαδόπουλο και Δ. 

Συλλούρη. 
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Το θέμα ΕΛΗΞΕ και εγκρίθηκε σχετικό Ψήφισμα. 

 

10. Η υποβάθμιση της Κυπριακής Δημοκρατίας από τον Ειδικό 

Σύμβουλο του Γενικού Γραμματέα των Ηνωμένων Εθνών κ. 

Αλεξάντερ Ντάουνερ και η ανάγκη λήψης ουσιαστικών μέτρων από 

την Κυπριακή Κυβέρνηση. 

(Θέμα εγγραφέν με εισήγηση του βουλευτή κ. Γ. Περδίκη) 

(26/1/2012) 

(Αρ. Φακ. 23.05.045.002-2012) 

 

Το θέμα συζητήθηκε στις 2/2/2012 στην Ολομέλεια της Βουλής. 

Μίλησαν όλα τα Κόμματα από 3 λεπτά και το θέμα έληξε με έγκριση 

Ψηφίσματος.  Το Ψήφισμα εγκρίθηκε ομόφωνα με 49 ψήφους. 

Μίλησαν οι κ. Γ. Περδίκης,   Δ. Συλλούρης,  Γ. Βαρνάβα,  Ν. 

Κωνσταντίνου,  Στ. Ευαγόρου και  Τ. Μητσόπουλος. 

  

ΤΟ ΘΕΜΑ  ΕΛΗΞΕ 

 

11. Η κατάσταση της πολιτιστικής κληρονομιάς μας στα κατεχόμενα 

και οι δυνατότητες διάσωσής της. 

(Θέμα εγγραφέν με εισήγηση του βουλευτή κ. Κυριάκου Χατζηγιάννη) 

(8/3/2012) 

(Αρ. Φακ. 23.05.045.003-2012) 

 

Συζητήθηκε το θέμα στην Ολομέλεια της Βουλής την Πέμπτη, 29/3/2012 

μ,ε ομιλητές τους βουλευτές Κ. Χατζηγιάννη, Σκ. Κουκουμά, Σ. Φυττή, Γ. 

Βαρνάβα, Δ. Συλλούρη και Γ. Περδίκη. 

 

Το θέμα ΕΛΗΞΕ. 

 

Στο τέλος της συνεδρίας ο Πρόεδρος της Βουλής ανακοίνωσε ότι την 

ερχόμενη Πέμπτη, 5/4/2012 θα εγκριθούν δύο Ψηφίσματα ένα για την 

Πολιτιστική κληρονομιά στα κατεχόμενα και ένα άλλο  

για την επιστροφή της πόλης της Αμμοχώστου, του βουλευτή κ. Γ. 

Βαρνάβα. 
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(Αρ. φακ. 23.05.045.005-2012) 

 

 Εγκρίθηκε ψήφισμα στις 26/4/2012 

 

12. Το αίτημα των λαών της Μεσογείου για μια αποπυρηνικοποιημένη 

Μεσόγειο. 

(Θέμα εγγραφέν με εισήγηση του βουλευτή κ. Γιώργου Περδίκη) 

(8/3/2012) 

(Αρ. Φακ. 23.05.045.004-2012) 

 

Άρχισε η συζήτηση του θέματος και ΕΛΗΞΕ  στις 26/4/2012. 

 

Μίλησαν οι Γ. Περδίκης,  Α. Πιτσιλλίδης, Αδ. Αδάμου, Σ. Φυττή,   

Ρ. Μαυρονικόλα και Δ. Συλλούρη.  

 

13. Η ανάγκη εντατικοποίησης των προσπαθειών, ενεργειών και 

πρωτοβουλιών για επιστροφή της πόλης της Αμμοχώστου στους 

νόμιμους κατοίκους της σύμφωνα με τα Ψηφίσματα του 

Συμβουλίου Ασφαλείας του ΟΗΕ, 550 του 1984 και 789 του 1992, 

καθώς και της Συμφωνίας Υψηλού Επιπέδου του 1979. 

(Θέμα εγγραφέν με εισήγηση του βουλευτή κ. Γιώργου Βαρνάβα) 

(29/3/2012) 

(Αρ. Φακ. 23.05.045.005-2012) 

 

Άρχισε και ΕΛΗΞΕ η συζήτηση του θέματος στις 3/5/2012 

 

Μίλησαν οι βουλευτές κ. Γ. Βαρνάβας, Λ. Χριστοφόρου, Στ. Ευαγόρου, 

Σ. Φυττής, Σ. Σαμψών, Δ. Συλλούρης, Κ. Χατζηγιάννης, Γ. Περδίκης και 

Μ. Μαυρίδης. 

 

Εγκρίθηκε Ψήφισμα  

 

14. Εξυγίανση και απλοποίηση της διαδικασίας μελέτης, ανάθεσης και 

υλοποίησης των αναπτυξιακών δημοσίων έργων – Πάταξη 

γραφειοκρατίας στο δημόσιο τομέα. 



27 
 

(Θέμα εγγραφέν με εισήγηση του βουλευτή κ. Αντώνη Αντωνίου) 

(5/4/2012) 

(Αρ. Φακ. 23.05.045.006-2012) 

 

 

‘Αρχισε η συζήτηση του θέματος στην Ολομέλεια στις 10/5/2012 και 

έληξε αυθημερόν. 

Μίλησαν οι βουλευτές Αντώνης Αντωνίου, Ανδρέας Κυπριανού,  

Κώστας Κώστα, Νίκος Νικολαϊδης και Δημήτρης Συλλούρης. 

 

ΕΛΗΞΕ 10/5/2012 

 

15. 
 
 

Η ανάγκη εφαρμογής ενός αποτελεσματικού στρατηγικού 

σχεδιασμού για την αντιμετώπιση της φτώχειας. 

(Θέμα εγγραφέν με εισήγηση του βουλευτή του Κινήματος Οικολόγων 

Περιβαλλοντιστών κ. Γιώργου Περδίκη) 

(26/4/2012) 

(Αρ. Φακ. 23.05.045.007-2012) 

 

Άρχισε η συζήτηση και έληξε το θέμα κατά την συζήτηση στην 

συνεδρίαση της Ολομέλειας ημερ. 24/5/2012 

 

Μίλησαν οι βουλευτές κ. Γ. Περδίκης, Κ. Χατζηγιάννης, Γ. Γεωργίου του 

ΑΚΕΛ, Αθ. Κυριακίδου και ΡΕ. Μαυρονικόλα. 

 

ΕΛΗΞΕ 24/5/2012 
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16. Η αποτελεσματικότητα της αστυνομικής δύναμης Κύπρου στην 

αντιμετώπιση της αυξητικής τάσης όλων των μορφών παράνομης-

εγκληματικής δραστηριότητας. 

(Θέμα εγγραφέν με εισήγηση του βουλευτή του ΔΗΣΥ κ. Ανδρέα 

Κυπριανού) 

(3/5/2012) 

(Αρ. Φακ. 23.05.045.008-2012) 

 

Άρχισε η συζήτηση του θέματος στις 31/5/2012 και ΕΛΗΞΕ στις 

31/5/2012  

Μίλησαν οι βουλευτές  

Ανδρέας Κυπριανού, Γιώργος Προκοπίου, Νίκος Νικολαϊδης, Κωστάκης 

Κωνσταντίνου, Ιωνάς Νικολάου και Άριστος Δαμιανού  

 

17. Η καταστροφή του φυσικού περιβάλλοντος στις κατεχόμενες 

περιοχές. 

(Θέμα εγγραφέν με εισήγηση του βουλευτή κ. Γιώργου Περδίκη) 

(31/5/2012) 

(Αρ. Φακ. 23.05.045.009-2012) 

 

Άρχισε η συζήτηση του θέματος στις 7/6/2012 και ΕΛΗΞΕ στις 

7/6/2012  

Μίλησαν οι βουλευτές  

Γιώργος Περδίκης, Γιώργος Βαρνάβα, Ανδρέας Πιτσιλλίδης, Αδάμος 

Αδάμου και Σοφοκλης Φυττής. 

 

18. Τα προβλήματα της κυπριακής γεωργίας, η ανταγωνιστικότητα και 

οι δομές εμπορίας της. 

(Θέμα εγγραφέν με εισήγηση των βουλευτών  

κ. Κυριάκου Χατζηγιάννη και Σωτήρη Σαμψών) 

(14/6/2012) 

(Αρ. Φακ. 23.05.045.010-2012) 

 

Άρχισε η συζήτηση του θέματος στην Ολομέλεια στις 18/10/2012 
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Μίλησαν οι βουλευτές 

Σωτήρ. Σαμψών,    

Δημήτρης Συλλούρης,   

 Γιαννάκης Γαβριήλ,     

Σοφοκλής Φυττής,     

Γεώργιος Τάσου,    

Φειδίας Σαρίκας και    

Κυριάκος Χατζηγιάννης. 

 

Το θέμα ΕΛΗΞΕ  στις 18/10/2012 

 

19. Η πολιτική του κράτους για τους αποδήμους και τρόποι 

διατήρησης και ενίσχυσης της επαφής των νεοτέρων γενεών με 

την Κύπρο. 

(Θέμα εγγραφέν με εισήγηση των βουλευτών κ. Σωτήρη Σαμψών και 

Κυριάκου Χατζηγιάννη) 

(6/7/2012) 

(Αρ. Φακ. 23.05.045.011-2012) 

 

Άρχισε η συζήτηση του θέματος στις 4/10/2012 

Ομιλητές ήταν οι  

1.  Κ. Χατζηγιάννης και 

2. Γ. Περδίκης.  

 

Συνεχίστηκε η συζήτηση του θέματος στις 11.10.2012 με ομιλητές τους  

κ. Σ. Σαμψών (δεν μίλησε, καλύφτηκε όπως είπε από τον κ. Κ. 

Χατζηγιάννη που μίλησε στις 4/10/2012) 

Ειρ. Χαραλαμπίδου, 

Σοφ. Φυττή και  

Φ. Σαρίκα. 

 

ΕΛΗΞΕ  11/10/2012  

 

20. Οι αγοραπωλησίες περιουσιών ελληνοκυπρίων στα κατεχόμενα 

και τρόποι αντιμετώπισης της κατάστασης. 
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(Θέμα εγγραφέν με εισήγηση του βουλευτή κ. Λευτέρη Χριστοφόρου) 

(12/7/2012) 

(Αρ. Φακ. 23.05.045.012-2012) 

 

Άρχισε η συζήτηση του θέματος στις 13/9/2012 στην πρώτη συνεδρίαση 

της ΙΒ Συνόδου.  Μίλησαν οι βουλευτές 

Λ. Χριστοφόρου, 

Σκεύη Κουκουμά 

Δ. Συλλούρης και  

Κ. Χατζηγιάννης. 

 

Η συζήτηση του θέματος συνεχίστηκε και την Πέμπτη 20/9/2012. 

 

Η συζήτηση συνεχίστηκε την Πέμπτη, 20/9/2012 με ομιλητές τους  

κ. Σ. Σαμψών 

Π.Παπαγεωργίου 

Σ. Φυττή 

Γ. Βαρνάβα 

Γ. Περδίκη και  

Λ. Χριστοφόρου. 

 

Το θέμα ΕΛΗΞΕ στις 20/9/2012  

 

 

 Ι΄ BOYΛΕΥΤΙΚΗ ΠΕΡΙΟΔΟΣ – ΣΥΝΟΔΟΣ Β΄ 
2012 

 
ΘΕΜΑΤΑ ΚΕΦΑΛΑΙΟΥ Δ΄ (ΘΟΕ) 

 

1. Οι κατασκοπευτικές δραστηριότητες των Βρετανών και η ανάγκη 

της επιβαλλόμενης νόμιμης αντίδρασης της Κυπριακής 

Δημοκρατίας. 

(Θέμα εγγραφέν με εισήγηση του βουλευτή κ. Γιώργου Βαρνάβα εκ 

μέρους της κοινοβουλευτικής ομάδας του Κινήματος Σοσιαλδημοκρατών 

ΕΔΕΚ) 

(27/9/2012) 
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(Αρ. Φακ. 23.05.045.013-2012) 

 

Άρχισε και ΕΛΗΞΕ το θέμα στη συνεδρίαση της Ολομέλειας της Βουλής 

ημερ. 15/11/2012. 

 

 

Μίλησαν οι  

1. Ρούλα Μαυρονικόλα, 

2. Γιώργος Περδίκης 

3. Χρίστος Μέσης  

4. Γεώργιος Προκοπίου και  

5. Ζαχαρίας Κουλίας.  

 

2. Η ανάγκη προστασίας της δημόσιας υγείας και του φυσικού 

περιβάλλοντος από τη διάθεση γενετικά τροποποιημένων τροφών 

και την καλλιέργεια γενικά τροποποιημένων ποικιλιών φυτών. 

(Θέμα εγγραφέν με εισήγηση του βουλευτή κ. Γιώργου Περδίκη εκ 

μέρους του Κινήματος Οικολόγων Περιβαλλοντιστών) 

(27/9/2012) 

(Αρ. Φακ. 23.05.045.014-2012) 

 

Η συζήτηση άρχισε στις 30/5/2013 με ομιλητές τους  

Κ. Γ. Περδίκη, 

Αδ. Αδάμου, 

Γ. Προκοπίου και  

Ρ. Μαυρονικόλα. 

 

Η συζήτηση συνεχίστηκε την επόμενη εβδομάδα, 6/6/203 με μοναδικό 

ομιλητή τον εισηγητή του θέματος κ. Γ. Περδίκη και το θέμα ΕΛΗΞΕ. 

ΕΛΗΞΕ  6/6/2013 

 

3. 
 

Η αναγκαιότητα στήριξης των μικρομεσαίων επιχειρήσεων. 

(Θέμα εγγραφέν με εισήγηση του βουλευτή του Δημοκρατικού 

Συναγερμού κ. Λευτέρη Χριστοφόρου) 

(4/10/2012) 
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(Αρ. Φακ. 23.05.045.015-2012) 

 

Άρχισε η συζήτηση του θέματος στις 25/10/2012. 

Στις 25/10/2012 μίλησαν  

1.  Ο εισηγητής του θέματος Λευτέρης Χριστοφόρου και  

2. Ο Άγγελος Βότσης. 

Η συζήτηση του θέματος συνεχίζεται την ερχόμενη εβδομάδα. 

Στις 1/11/2012 συνεχίστηκε η συζήτηση του θέματος των μικρομεσαίων 

επιχειρήσεων με ομιλητές τους  

1.Κυριάκο Χατζηγιάννη 

2. Χριστάκη Τζιοβάννη, 

3. Νίκο ΝικολαΪδη 

4. Γιώργο Περδίκη 

5. Λευτέρη Χριστοφόρου 

6. Αβέρωφ Νεοφύτου 

7. Σταύρος Ευαγόρου. 

8. Δημήτρης Συλλούρης 

9. Γιώργος Βαρνάβα 

10. Γιώργος Περδίκη 

11. Τάσος Μητσόπουλος. 

 

Το θέμα ΕΛΗΞΕ 1/11/2012 

 

4. Το πρόβλημα της αστυφιλίας στην Κύπρο και η ανάγκη για άμεση 

λήψη μέτρων στήριξης της υπαίθρου. 

(Θέμα εγγραφέν με εισήγηση του βουλευτή κ, Φειδία Σαρίκα, βουλευτή, 

Κινήματος Σοσιαλδημοκρατών ΕΔΕΚ) 

(12/12/2012 

(Αρ. Φακ. 23.05.045.016-2012) 

 

Άρχισε η συζήτηση του θέματος στην Ολομέλεια στις 14/3/2013. 

Μίλησαν οι βουλευτές  

α.  Πρόδρομος Προδρόμου 

β.  Ανδρέας Καυκαλιάς και  

γ.  Γιώργος Βαρνάβα. 
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Η συζήτηση του θέματος συνεχίστηκε στις 23/5/2013 με ομιλητές τους  

1.  Φειδία Σαρίκα 

2. Ανδρέα Κυπριανού 

3. Σοφοκλή Φυττή 

4. Ανδρέα Θεμιστοκλέους 

5. Γιαννάκη Γαβριήλ και  

6. Κυριάκο Χατζηγιάννη 

 

Το θέμα ΕΛΗΞΕ στις 23/5/2013 

 

 

5. Οι τυχόν επιπτώσεις που θα προκύψουν ένεκα του μνημονίου 

όσον αφορά το στάτους κβο και την επίλυση του εθνικού μας 

προβλήματος. 

(Θέμα εγγραφέν με εισήγηση του βουλευτή κ. Κυριάκου Χατζηγιάννη, 

βουλευτή του Δημοκρατικού Συναγερμού) 

(17.1.2013) 

(Αρ. Φακ. 23.05.046.001-2013). 

 

Το θέμα μετά από επιστολή του εισηγητή του κ. Κυριάκου 

Χατζηγιάννη ημερ. 12/6/2013 προς τον Πρόεδρο της Βουλής 

απεσύρθη στην Ολομέλεια ημερομηνίας 13/6/2013 

 

6. Η ανάγκη προσαγωγής των υπαιτίων της οικονομικής κρίσης 

ενώπιον της δικαιοσύνης και κατάθεσης στη Βουλή των 

Αντιπροσώπων του καταλόγου προσώπων που φυγάδευσαν 

κεφάλαια στο εξωτερικό από τις κυπριακές τράπεζες τον τελευταίο 

καιρό. 

(Θέμα εγγραφέν με εισήγηση της κοινοβουλευτικής ομάδας του Κ.Σ. 

ΕΔΕΚ) 

(28/3/2013) 

(Αρ. Φακ. 23.05.046.002-2013) 
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Στις 16/1/2014 στην Σύσκεψη των Αρχηγών των Κομμάτων μετά από 

εισήγηση του Προέδρου της Βουλής έγινε διόρθωση στον τίτλο ως 

ακολούθως  

 

Η ανάγκη προσαγωγής των υπαιτίων της οικονομικής κρίσης 

ενώπιον της δικαιοσύνης. 

 Ετσι στην ημερήσια διάταξη της Ολομέλειας 23/1/2014 ο τίτλος είναι ο 

ως άνω. 

 

Στις 13 Φεβρουαρίου 2014 άρχισε η συζήτηση του θέματος με 

ομιλητές τους  Γιώργο Βαρνάβα και Γιώργο Περδίκη. 

Η συζήτηση συνεχίζεται. 

 

Στις 20 Φεβρουαρίου 2014 συνεχίστηκε η συζήτηση του θέματος με 

ομιλητές τους κ. Ανδρέα Κυπριανού, Ειρήνη Χαραλαμπίδου, 

Γιώργο  Προκοπίου, Δημήτρη Συλλούρη και Φειδία Συλλούρη 

Η συζήτηση συνεχίζεται. 

 

Στις 6 Μαρτίου 2014 συνεχίστηκε η συζήτηση του θέματος με 

ομιλητές τους κ. Ανδρέα Θεμιστοκλέους, Φύτο Κωνσταντίνου, 

Άριστο Δαμιανού και έληξε με την ομιλία του κ. Γιώργου Βαρνάβα. 

 

Το θέμα ΕΛΗΞΕ  6/3/2014. 

 

 

7. Η άμεση ανάγκη για γρήγορη αναζωογόνηση της 

επιχειρηματικότητας και επανεκκίνηση της κυπριακής οικονομίας 

μετά τα γεγονότα της 25ης Μαρτίου: Προβλήματα και προοπτικές 

μιας νέας πορείας με ένα νέο οικονομικό μοντέλο. 

(Θέμα εγγραφέν με εισήγηση του βουλευτή του Δημοκρατικού 

Συναγερμού κ. Κυριάκου Χατζηγιάννη) 

(23/5/2013) 

(Αρ. Φακ. 23.05.046.003-2013) 
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Με αναφορά του κ. Ν. Τορναρίτη στην Ολομέλεια στις 13/6/2013 

έχει αλλάξει ο τίτλος του θέματος, με την αφαίρεση των λέξεων  - 

μετά τα γεγονότα της 25ης Μαρτίου -  και ο νέος τίτλος του θέματος 

τώρα είναι ο  εξής: 

«Η άμεση ανάγκη για γρήγορη αναζωογόνηση της 

επιχειρηματικότητας και επανεκκίνηση της κυπριακής οικονομίας: 

Προβλήματα και προοπτικές μιας νέας πορείας με ένα νέο 

οικονομικό μοντέλο» 

 

Στις 27/6/203 άρχισε η συζήτηση του θέματος με ομιλητές τους  

1. Κυριάκο Χατζηγιάννη 

2. Γιώργο Περδίκη 

3. Κώστα Κώστα 

4. Σοφοκλής Φυττή και  

5. Νίκο Νικολαϊδη. 

 

ΕΛΗΞΕ  ΣΤΙΣ 27/6/2013 

 

8. Η αλλαγή της προσφυγικής πολιτικής με την κατάργηση μέτρων 

στήριξης και οι επιπτώσεις στον προσφυγικό κόσμο. 

(Θέμα εγγραφέν με εισήγηση του βουλευτή κ. Γιώργου Βαρνάβα, εκ 

μέρους της  κοινοβουλευτικής ομάδας του Κ.Σ. ΕΔΕΚ) 

(13/6/2013) 

(Αρ. Φακ. 23.05.046.004-2013) 

 

Άρχισε και ΕΛΗΞΕ η συζήτηση του θέματος στην συνεδρίαση της 

Ολομέλειας της Βουλής ημερ. 20/6/2013. 

 

Μίλησαν οι  

1.Γιώργος Βαρνάβας 

2. Κυριάκος Χατζηγιάννης 

3. Σκεύη Κουτρα Κουκουμά 

4. Σοφοκλής Φυττής και  

5. Λευτέρης Χριστοφόρου. 
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ΕΛΗΞΕ  20/6/2013 

 

 Ι΄ ΒΟΥΛΕΥΤΙΚΉ ΠΕΡΙΟΔΟΣ – ΣΥΝΟΔΟΣ Γ 
 

2013 
 

ΘΕΜΑΤΑ ΚΕΦΑΛΑΙΟΥ Δ΄ (ΘΟΕ) 
1. Η ανάγκη ανάπτυξης και ενίσχυσης του τουρισμού ως βασικού 

αιμοδότη της κυπριακής οικονομίας. 

(Θέμα εγγραφέν με εισήγηση όλων των Κομμάτων) 

(10/10/2013) 

(Αρ. Φακ. 23.05.046.005-2013) 

 

 

Άρχισε και ΕΛΗΞΕ το θέμα στις 17/10/2013 

 

Μϊλησαν οι βουλευτές  

Λ. Χριστοφόρου 

Κ. Κώστα 

Άγγ. Βότσης 

Γ. Βαρνάβα 

Δ. Συλλούρης και  

Ζ. Ζαχαρίου. 

 

2. Οι επιπτώσεις των μέτρων που έλαβε η Κυβέρνηση, με τα οποία 

επηρεάζεται το βιοτικό επίπεδο των συνταξιούχων. 

(Θέμα εγγραφέν με εισήγηση της κοινοβουλευτικής ομάδας του ΑΚΕΛ-

Αριστερά-Νέες Δυνάμεις) 

(17/10/2013) 

(Αρ. Φακ. 23.05.046.006-2013) 

 

 

Άρχισε η συζήτηση του θέματος στην Ολομέλεια στις 7/11/2013 με 

ομιλητές τους  

Α. Φακοντή 

Ζ. Ζαχαρίου και  
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Γ. Περδίκη. 

 

Υπήρξε διαλογική συζήτηση στην οποία πήραν μέρος οι Αβ. Νεοφύτου, 

Δ. Συλλούρης, Στ. Μισιαούλη, Στ. Ευαγόρου, Γ. Βαρνάβα, Μ. Μαυρίδης, 

Γ. Περδίκης, Γ. Λαμάρης και Πρ. Προδρόμου. 

 

Η συζήτηση συνεχίζεται την επόμενη εβδομάδα. 

 

Στις 14/11/2013 συνεχίστηκε η συζήτηση του θέματος με ομιλητές τους  

1. Ρούλα Μαυρονικόλα 

2. Σταύρο Ευαγόρου 

3. Πρόδρομο Προδρόμου και  

4. Αθηνά Κυριακίδου. 

5.  

Το θέμα ΕΛΗΞΕ 14/11/2013. 

 

 

 

 

3. Η οικονομική κρίση και οι επιπτώσεις στο θεσμό της οικογένειας. 

(Θέμα εγγραφέν με εισήγηση του βουλευτή του Κινήματος Οικολόγων 

Περιβαλλοντιστών κ. Γιώργου Περδίκη) 

(24/10/2013) 

(Αρ. Φακ. 23.05.046.007-2013) 

 

Άρχισε η συζήτηση του θέματος στην Ολομέλεια στις 21/11/2013. 

Μίλησαν οι  

1. Γ. Περδίκης  

2. Σκ. Κουκουμά και  

3. Ρ. Μαυρονικόλα. 

 

ΕΛΗΞΕ  στις 21/11/2013 

Στις 27/1/2014 εστάλη επιστολή από Γ.Δ. Βουλής προς Γ.Δ. Υπ. 

Οικονομικών, Εργασίας και Εσωτερικών αποστέλλοντας 

απόσπασμα από τα Πρακτικά που αφορούσαν το Κεφ. Δ. και τη 
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συζήτηση του θέματος στην Ολομέλεια ημερ. 21/11/2013. 

 

4. Η κοινωνική πολιτικής της Κυβέρνησης στην εποχή της λιτότητας.   

Οι επιπτώσεις που θα προκύψουν μέσα από τις πολιτικές που 

υιοθετούνται και προτείνονται από την επίσημη πλευρά. 

(Θέμα εγγραφέν με εισήγηση του βουλευτή του ΑΚΕΛ-Αριστερά-Νέες 

Δυνάμεις 

 κ. Σταύρου Ευαγόρου) 

(7/11/2013) 

(Αρ. Φακ. 23.05.046.008-2013) 

 

‘Αρχισε η συζήτηση του θέματος στις 23/1/2014 με ομιλητές τους  

Πάμπο Παπαγεωργίου 

Αθηνά Κυριακίδου και  

Νίκο Νουρή. 

 

Η συζήτηση συνεχίστηκε την Πέμπτη, 30/1/2014 με ομιλητές τους  

1. Ρούλα Μαυρονικόλα 

2. Νικόλα Παπαδόπουλο 

3. Ρίκκο Μαππουρίδη και  

4. Ανδρέα Φακοντή. 

 

Το θέμα  ΕΛΗΞΕ  στις 30/1/2014. 

5. Ιδιωτικοποιήσεις Ημικρατικών Οργανισμών:  Οι απαιτήσεις της 

τρόϊκα και η πολιτική θέση της Κυβέρνησης. 

(Θέμα εγγραφέν με εισήγηση των βουλευτών του ΑΚΕΛ-Αριστερά-Νέες 

Δυνάμεις 

 κ. Σταύρου Ευαγόρου,   

Γιάννου Λαμάρη και  

Πάμπου Παπαγεωργίου) 

(7/11/2013) 

(Αρ. Φακ. 23.05.046.009-2013) 
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Ενημέρωση από κα Ελένη Ηλιάδη.  Ύστερα από συνεννόηση της Γ.Δ. 

της Βουλής με τον Κοινοβουλευτικό Εκπρόσωπο του ΑΚΕλ κ. Γιάννο 

Λαμάρη, το πιο πάνω θέμα διαγράφεται από τις εκκρεμότητες 

του Κεφαλαίου Δ΄, αφού η συζήτησή του ήδη έχει καλυφθεί στα πλαίσια 

της έγκρισης του σχετικού νομοσχεδίου για τις αποκρατικοποιήσεις, 

23.01.055.052-2014 στις 4/3/2014 και της απόρριψης του άλλου 

σχετικού νομοσχεδίου για τις αποκρατικοποιήσεις, 23.01.055.038-2014 

στις 27/2/2014. 

 

 

 

 

6. Τα νέα δεδομένα στον τομέα της διαχείρισης του Φυσικού Αερίου, 

η πολιτική της Κυβέρνησης ως προς την αξιοποίηση του και η 

ανάγκη πλήρους ενημέρωσης και διαφάνειας στους χειρισμούς. 

(Θέμα εγγραφέν με εισήγηση των βουλευτών του ΑΚΕΛ-Αριστερά-Νέες 

Δυνάμεις  

κ. Γιάννου Λαμάρη,  

Γιαννάκη Γαβριήλ  

και Κώστα Κώστα) 

(7/`11/2013) 

(Αρ. Φακ. 23.05.046.010-2013) 

 

 

Στις 20 Μαρτίου 2014 συζητήθηκε το θέμα στην Ολομέλεια της Βουλής 

με ομιλητές τους  Κώστα Κώστα, Λευτέρη Χριστοφόρου, Άγγελο Βότση, 

Νίκο Νικολαϊδη, Νίκο Τορναρίτη και Κώστα Κώστα. 

 

ΕΛΗΞΕ  20/3/2014 
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7. Η ανάγκη δρομολόγησης έργων ανάπτυξης και προσέλκυσης 

ξένων επενδύσεων ως βασικών προϋποθέσεων εξόδου από την 

κρίση. 

(Θέμα εγγραφέν με εισήγηση του βουλευτή κ. Νίκου Νικολαϊδη εκ 

μέρους του Σοσιαλιστικού Κόμματος ΕΔΕΚ) 

(21/11/2013) 

(Αρ. Φακ. 23.05.046.011-2013) 

 

Άρχισε η συζήτηση του θέματος στις 3/4/2014 με ομιλητές τους  

κ. Νίκο Νικολαίδη,  

Κυριάκο Χατζηγιάννη,  

Σταύρο Ευαγόρου,  

Αντώνη Αντωνίου και  

Γιώργο Περδίκη. 

 

ΕΛΗΞΕ την ίδια μέρα 3/4/2014 

 

8. Η μεταρρύθμιση της τοπικής αυτοδιοίκησης στο περιβάλλον της 

οικονομικής και κοινωνικής κρίσης που βιώνουμε. 

(Θέμα εγγραφέν με εισήγηση του κ. Φειδία Σαρίκα  

εκ μέρους του Κινήματος Σοσιαλδημοκρατών ΕΔΕΚ) 

(5/12/2013) 

(Αρ. Φακ. 23.05.046.012.2013) 

 

Στις 12/6/2014 συζητήθηκε το θέμα στην Ολομέλεια της Βουλής με 

ομιλητές τους Φ. Σαρίκα (εισηγητής του θέματος),  

Ν. Νουρής,  

Στέλλα Μισιαούλη-Δημητρίου,  

Γεώργιο Προκοπίου,  

Γιώργο Περδίκη και  

Χρίστο Μέση. 

 

Το θέμα ΕΛΗΞΕ στις 12/6/2014  
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Στις 11/7/2014 εστάλη επιστολή από Γ.Δ. Βουλής προς Γ.Δ. Υπ.  

Εσωτερικών αποστέλλοντας απόσπασμα από τα Πρακτικά που 

αφορούσαν το Κεφ. Δ. και τη συζήτηση του θέματος στην 

Ολομέλεια ημερ. 12/6/2014. 

 

 

9. Η ενέργεια του Ειδικού Αντιπροσώπου του Γ.Γ. του ΟΗΕ στο 

Κυπριακό Αλεξάντερ Ντάουνερ να συναντήσει τον Τούρκο 

Υπουργό Εξωτερικών Αχμέτ Νταβούτογλου στην παράνομη 

καλούμενη «Πρεσβεία της Τουρκίας» στα κατεχόμενα και η ανάγκη 

άμεσης απομάκρυνσής του από την Κύπρο. 

(Θέμα εγγραφέν με εισήγηση του βουλευτή κ. Γιώργου Βαρνάβα εκ 

μέρους της κοινοβουλευτικής ομάδας του Κινήματος Σοσιαλδημοκρατών 

ΕΔΕΚ) 

(23/1/2014) 

(Αρ. Φακ. 23.05.047.001-2014). 

 

 

Με βάση τον Κανονισμό της Βουλής 78Γ που «με την εκπνοή κάθε 

βουλευτικής περιόδου όλα τα θέματα που βρίσκονται εγγεγραμμένα στο 

Κεφάλαιο Δ΄ και που δεν έχουν συζητηθεί διαγράφονται από την 

ημερήσια διάταξη»,  το θέμα διεγράφη στις 14/4/2016, ημερομηνία 

διάλυσης της 10ης κοινοβουλευτικής περιόδου της Βουλής 

 

 

 

 Ι΄ ΒΟΥΛΕΥΤΙΚΗ ΠΕΡΙΟΔΟΣ – ΣΥΝΟΔΟΣ Δ΄ 

2014 

ΘΕΜΑΤΑ ΚΕΦΑΛΑΙΟΥ Δ΄ (ΘΟΕ) 

1. Η ανάγκη εφαρμογής της στρατηγικής για τον καρκίνο. 

(Θέμα εγγραφέν με εισήγηση των βουλευτών  

κ. Γιώργου Περδίκη, βουλευτή του Κινήματος Οικολόγων 

Περιβαλλοντιστών και του  

κ. Νίκου Κουτσού βουλευτή της Συμμαχίας Πολιτών) 
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(2/10/2014) 

(Αρ. Φακ. 23.05.047.002-2014). 

 

Άρχισε η συζήτηση του θέματος στην Ολομέλεια στις 9/10/2014 

Μίλησαν οι βουλευτές  

1.  Γιώργος Περδίδης 

2. Κώστας Κωνσταντίνου 

3. Στέλλα Μισιαούλη και  

4. Ρούλα Μαυρονικόλα. 

Συνεχίστηκε η συζήτηση του θέματος στις 16/10/2014. 

Μίλησαν οι βουλευτές 

1.  Νίκος Κουτσού 

2. Δημήτρης Συλλούρης 

3. Α:θηνά Κυριακίδου 

4. Στέλλα Κυριακίδου και  

5. Αδάμος Αδάμου. 

Το θέμα έκλεισε ο βουλευτές – εισηγητής κ. Γ. Περδίκης. 

Το θέμα ΕΛΗΞΕ στις 16/10/2014. 

 

2. Οι επιπτώσεις για την Κυπριακή Δημοκρατία (πολιτικές και 

οικονομικές) από πιθανό κλείσιμο των Κυπριακών Αερογραμμών. 

(Θέμα εγγραφέν με εισήγηση του βουλευτή   

κ. Γιάννου Λαμάρη εκ μέρους της κοινοβουλευτικής ομάδας ΑΚΕΛ-

Αριστερά-Νέες Δυνάμεις) 

(30/10/2014) 

(Αρ. Φακ. 23.05.047.003-2014). 

 

Μετά από τη συζήτηση του θέματος στην Ολομέλεια της Βουλής στις 

11/12/2014 με ομιλητές τους  

Σταύρο Ευαγόρου 

Γεώργιο Γεωργίου 

Νίκο Νικολαίδη, 

Νίκο Κουτσού 

Γιώργο Περδίκη και 

Γιώργο Προκοπίου. 
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το θέμα ΕΛΗΞΕ. 

 

 

3. 
 
 

Οι στόχοι που έθεσε η Ευρωπαϊκή Ένωση για την αντιμετώπιση 

των κλιματικών αλλαγών για την περίοδο 2020–2030 και τα μέτρα 

που η κυπριακή κυβέρνηση καλείται να λάβει προκειμένου να 

επιτευχθούν οι εθνικοί στόχοι για τον περιορισμό της εκπομπής 

ρύπων και την αντιμετώπιση των κλιματικών αλλαγών. 

(Θέμα εγγραφέν με εισήγηση του βουλευτή   

κ. Γιώργου Περδίκη εκ μέρους του Κινήματος Οικολόγων 

Περιβαλλοντιστών) 

(27/11/2014) 

(Αρ. Φακ. 23.05.047.004-2014). 

 

Άρχισε η συζήτηση του θέματος στις 22/1/2015. 

Ομιλητές στις 22/1/2015 ήταν  

ο εισηγητής του θέματος κ. Γιώργος Περδίκης, ο κ. Αδάμος Αδάμου και 

η κα Ρούλα Μαυρονικόλα. 

 

Συνεχίστηκε η συζήτηση του θέματος στις 5/2/2015 με ομιλητές τους 

βουλευτές  

1. Ρ. Μαππουρίδη 

2. Χρ. Τζιοβάννη 

3. Σ. Φυττή 

4. Α. Θεμιστοκλέους 

5. Γ. Περδίκης. 

 

 

Το θέμα ΕΛΗΞΕ  στις 5/2/2015 

   

Στις 11 Μαίου 2015 εστάλη επιστολή στην Γ.Δ. Υπ. Γεωργίας 

διαβιβάζοντας τα πρακτικά των συνεδριάσεων της Ολομέλειας 

ημερ. 22 Ιανουαρίου και 5 Φεβρουαρίου 2015 για το πιο πάνω θέμα 
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4. Ο κίνδυνος που συνιστά η κατασκευή και λειτουργία πυρηνικού 

εργοστασίου στο Άκκουγιου στην Τουρκία για την ασφάλεια και 

την υγεία των κυπρίων πολιτών. 

(Θέμα εγγραφέν με εισήγηση του βουλευτή   

κ. Γιώργου Περδίκη εκ μέρους του Κινήματος Οικολόγων 

Περιβαλλοντιστών) 

(29/1/2015) 

(Αρ. Φακ. 23.05.048.001-2015) 

 

Άρχισε και έληξε η συζήτηση του θέματος στην Ολομέλεια ημερ. 26 

Μαρτίου 2015. 

 

Μίλησαν οι  

1. Γιώργος Περδίκης 

2. Νίκος Κουτσού 

3. Αδάμος Αδάμου 

4. Σοφοκλής Φυτής και  

5. Ρούλα Μαυρονικόλα. 

 

ΕΛΗΞΕ  26/3/2015 

 

 

Στις 16 Σεπτεμβρίου 2015 εστάλη επιστολή από την Γ.Δ. Βουλής 

προς τους Γ.Δ. των Υπουργείων Εξωτερικών και Ενέργειας 

εσωκλείοντας τα πρακτικά της Ολομέλειας της συζήτησης του 

θέματος στις 26/3/2015. 

 

5. Η ανάγκη υιοθέτησης ενός νέου συμβολαίου (New Deal) για την 

αντιμετώπιση της οικονομικής κρίσης και τη βιώσιμη ανάπτυξη 

στην Ευρωπαϊκή Ένωση. 

(Θέμα εγγραφέν με εισήγηση του βουλευτή   

κ. Γιώργου Περδίκη εκ μέρους του Κινήματος Οικολόγων 

Περιβαλλοντιστών) 

(12/2/2015) 
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(Αρ. Φακ. 23.05.048.002-2015) 

 

Η συζήτηση του θέματος άρχισε στις 5/11/2015 με ομιλητές τους κ. 

Γιώργο Περδίκη,  Πρόδρομο Προδρόμου, Πάμπο Παπαγεωργίου και 

Νίκο Νικολαίδη. 

 

Απεφασίσθη η συνέχιση της συζήτησης την επόμενη Πέμπτη, 

12/11/2015 

 

Στις 12/11/2015 επειδή δεν υπήρχαν άλλοι ομιλητές, η συζήτηση 

θεωρήθηκε λήξασα και το θέμα ΕΛΗΞΕ. 

 

6. Η πανεπιστημιακή ανάπτυξη της χώρας, δημόσια και ιδιωτική, τα 

προβλήματα που υπάρχουν και τρόποι αντιμετώπισης τους σε 

σχέση με τις δυνατότητες και τα δεδομένα της χώρας και τα 

προβλήματα, τις ανάγκες και τις αντοχές του λαού, της οικονομίας, 

της αγοράς εργασίας και της κοινωνίας. 

(Θέμα εγγραφέν με εισήγηση του βουλευτή   

κ. Ανδρέα Θεμιστοκλέους) 

(19/3/2015) 

(Αρ. Φακ. 23.05.048.003-2015) 

 

Με βάση τον Κανονισμό της Βουλής 78Γ που «με την εκπνοή κάθε 

βουλευτικής περιόδου όλα τα θέματα που βρίσκονται εγγεγραμμένα στο 

Κεφάλαιο Δ΄ και που δεν έχουν συζητηθεί διαγράφονται από την 

ημερήσια διάταξη»,  το θέμα διεγράφη στις 14/4/2016, ημερομηνία 

διάλυσης της 10ης κοινοβουλευτικής περιόδου της Βουλής 

 

7. Τα άμεσα μέτρα που πρέπει να ληφθούν σε εθνικό και ευρωπαϊκό 

επίπεδο για την αντιμετώπιση της μεταναστευτικής κρίσης στη 

Μεσόγειο. 

(Θέμα εγγραφέν με εισήγηση   

του βουλευτή κ. Γιώργου Περδίκη εκ μέρους του Κινήματος Οικολόγων 

Περιβαλλοντιστών και  

του βουλευτή του ΑΚΕΛ-Αριστερά-Νέες Δυνάμεις κ. Πανίκκου 
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Σταυριανού) 

(30/4/2015) 

(Αρ. Φακ. 23.05.048.004-2015) 

 

Άρχισε η συζήτηση του θέματος στην Ολομέλεια της Βουλής ημερ. 

14/5/2015.   

Μετά από πρόσκληση από τον Πρόεδρο της Βουλής των 

Αντιπροσώπων κ. Γ. Ομήρου ενημέρωσε την Ολομέλεια του 

Σώματος ο Επίτροπος Μετανάστευσης, Εσωτερικών Υποθέσεων 

και Ιθαγένειας του Ευρωπαϊκού Κοινοβουλίου κ,. Δημήτρης 

Αβρααμόπουλος. 

 

Προηγήθηκε της ομιλίας του κ. Αβρααμόπουλου, ομιλία των 

εισηγητών κ. Γιώργου Περδίκη και Πανίκκου Σταυριανού καθώς και 

του Προέδρου της Κυπριακής Βουλής. 

 

Η συζήτηση για το θέμα συνεχίζεται και στην επόμενη συνεδρία 

της Ολομέλειας. 

 

Η συζήτηση του θέματος συνεχίστηκε στην συνεδρίαση της 

Ολομέλειας ημερ. 11/6/2015 με ομιλητές τους  

1. Ζ. Κουλία 

2. Φ. Σαρίκα 

3. Α. Κυριακίδου 

4. Γ. Λαμάρη 

5. Α. Θεμιστοκλέους 

6. Γ. Περδίκη και  

7. Π. Σταυριανό. 

 

Το θέμα ΕΛΗΞΕ  στις 11.6.2015. 

 

Στις 16 Σεπτεμβρίου 2015 εστάλη επιστολή από την Γ.Δ. Βουλής 

προς τους Γ.Δ. των Υπουργείων Εσωτερικών και Ενέργειας 

εσωκλείοντας τα πρακτικά της Ολομέλειας της συζήτησης του 

θέματος στις 14/5/2015 και 11/5/2015. 
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 Ι΄  ΒΟΥΛΕΥΤΙΚΗ ΠΕΡΙΟΔΟΣ – ΣΥΝΟΔΟΣ Ε΄ 

2015 

ΘΕΜΑΤΑ ΚΕΦΑΛΑΙΟΥ Δ΄(ΘΟΕ) 

1. Ο τρόπος χειρισμού των ανανεώσιμων πηγών ενέργειας και του 

Ταμείου για Προώθηση και Ενθάρρυνση της Χρήσης Ανανεώσιμων 

Πηγών Ενέργειας (ΑΠΕ) και της Εξοικονόμησης Ενέργειας (ΕΞΕ) -

Προβλήματα, προοπτικές και προσδοκίες. 

(Θέμα εγγραφέν με εισήγηση   

του Προέδρου της Βουλής των Αντιπροσώπων που έγινε ομόφωνα 

αποδεκτή από την Ολομέλεια του Σώματος) 

(9/7/2015) 

(Αρ. Φακ. 23.05.048.005-2015) 

 

Μετά από διαβούλευση στην Ημερήσια της Ολομέλειας 3/12/2015 

το θέμα εγγράφεται με εισήγηση όλων των Κομμάτων. 

Το θέμα εγγράφεται ξανά ως ακολούθως 

Ο τρόπος χειρισμού των ανανεώσιμων πηγών ενέργειας και του 

Ταμείου για Προώθηση και Ενθάρρυνση της Χρήσης Ανανεώσιμων 

Πηγών Ενέργειας (ΑΠΕ) και της Εξοικονόμησης Ενέργειας (ΕΞΕ) -

Προβλήματα, προοπτικές και προσδοκίες. 

(Θέμα εγγραφέν με εισήγηση  όλων των κοινοβουλευτικών κομμάτων) 

(9/7/2015) 

(Αρ. Φακ. 23.05.048.005-2015) 

 

Η συζήτηση άρχισε στις 4.2.2016 με ομιλητές τους κ. Ζ. Ζαχαρίου και Κ. 

Κώστα. 

Το θέμα έκλεισε στις 25.2.2016 με λίγα λόγια ο κ  Ζ. Ζαχαρίου 

 

2. Οι μονομερείς ενέργειες της κυβέρνησης, που διχάζουν το 

κυπριακό λαό. 

(Θέμα εγγραφέν με εισήγηση του κ. Άντρου Κυπριανού εκ μέρους της 

κοινοβουλευτικής ομάδας του ΑΚΕΛ-Αριστερά-Νέες Δυνάμεις) 

(12/11/2015) 
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(Αρ. Φακ. 23.05.048.006-2015) 

 

 

 

Αρχικά ο τίτλος του θέματος το οποίο ο κ. Άντρος Κυπριανού ήθελε να 

εγγράψει ήταν «Η μονομερής απόφαση του Υπουργικού Συμβουλίου για 

μετονομασία του Αεροδρομίου Λάρνακας σε ‘Διεθνές Αερολιμένα 

Λάρνακας Γλαύκος Κληρίδης’ και άλλες πρόσφατες ενέργειες της 

Κυβέρνησης που διχάζουν το λαό».  Μετά από παρέμβαση των κ. Νίκου 

Τορναρίτη και Αβέρωφ Νεοφύτου το θέμα ενεγράφη ως ανωτέρω. 

 

 

Με βάση τον Κανονισμό της Βουλής 78Γ που «με την εκπνοή κάθε 

βουλευτικής περιόδου όλα τα θέματα που βρίσκονται εγγεγραμμένα στο 

Κεφάλαιο Δ΄ και που δεν έχουν συζητηθεί διαγράφονται από την 

ημερήσια διάταξη»,  το θέμα διεγράφη στις 14/4/2016, ημερομηνία 

διάλυσης της 10ης κοινοβουλευτικής περιόδου της Βουλής. 

   

3. Η 21η Διάσκεψη Μερών για την κλιματική αλλαγή (COP21) και οι 

ευθύνες , οι κίνδυνοι και οι προκλήσεις που προκύπτουν για την 

Κύπρο από τις κλιματικές αλλαγές. 

Θέμα εγγραφέν με εισήγηση του βουλευτή του Κινήματος Οικολόγων 

Περιβαλλοντιστών κ. Γιώργου Περδίκη) 

(19/11/2015) 

(Αρ. Φακ. 23.05.048.007-2015) 

 

 

Με βάση τον Κανονισμό της Βουλής 78Γ που «με την εκπνοή κάθε 

βουλευτικής περιόδου όλα τα θέματα που βρίσκονται εγγεγραμμένα στο 

Κεφάλαιο Δ΄ και που δεν έχουν συζητηθεί διαγράφονται από την 

ημερήσια διάταξη»,  το θέμα διεγράφη στις 14/4/2016, ημερομηνία 

διάλυσης της 10ης κοινοβουλευτικής περιόδου της Βουλής. 

 

 

4. Οι συνομιλίες για τη λύση του Κυπριακού, η ανάγκη διασφάλισης 
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της εφαρμογής των αρχών του διεθνούς δικαίου και του Χάρτη 

Ανθρωπίνων Δικαιωμάτων και η ανάγκη διασφάλισης της 

συνέχισης της Κυπριακής Δημοκρατίας ως κυρίαρχου κράτους 

μέλους της Ευρωπαϊκής Ένωσης. 

Θέμα εγγραφέν με εισήγηση του βουλευτή του Κινήματος Οικολόγων 

Περιβαλλοντιστών κ. Γιώργου Περδίκη) 

(18/2/2016) 

(Αρ. Φακ. 23.05.049.001-2016) 

 

 

 

Με βάση τον Κανονισμό της Βουλής 78Γ που «με την εκπνοή κάθε 

βουλευτικής περιόδου όλα τα θέματα που βρίσκονται εγγεγραμμένα στο 

Κεφάλαιο Δ΄ και που δεν έχουν συζητηθεί διαγράφονται από την 

ημερήσια διάταξη»,  το θέμα διεγράφη στις 14/4/2016, ημερομηνία 

διάλυσης της 10ης κοινοβουλευτικής περιόδου της Βουλής. 

 

5. Η ανάγκη εκπόνησης εθνικής στρατηγικής για την προστασία, την 

πρόληψη, την καταστολή, τη θεραπεία καθώς και την 

αντιμετώπιση οποιασδήποτε μορφής κακοποίησης των ευάλωτων 

ομάδων του πληθυσμού, όπως παραδείγματος χάριν ανήλικων 

ατόμων, ατόμων με ειδικές ανάγκες, γυναικών και ηλικιωμένων 

ατόμων. 

Θέμα εγγραφέν με εισήγηση του βουλευτή του ΑΚΕΛ-Αριστερά-Νέες 

Δυνάμεις κ. Πανίκκου Σταυριανού) 

(18/2/2016) 

(Αρ. Φακ. 23.05.049.002-2016) 

 

 

Με βάση τον Κανονισμό της Βουλής 78Γ που «με την εκπνοή κάθε 

βουλευτικής περιόδου όλα τα θέματα που βρίσκονται εγγεγραμμένα στο 

Κεφάλαιο Δ΄ και που δεν έχουν συζητηθεί διαγράφονται από την 

ημερήσια διάταξη»,  το θέμα διεγράφη στις 14/4/2016, ημερομηνία 

διάλυσης της 10ης κοινοβουλευτικής περιόδου της Βουλής. 

 ΙΑ΄  ΒΟΥΛΕΥΤΙΚΗ ΠΕΡΙΟΔΟΣ – ΣΥΝΟΔΟΣ Α΄ 
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2016 

ΘΕΜΑΤΑ ΚΕΦΑΛΑΙΟΥ Δ΄(ΘΟΕ) 

 

1. Οι τελευταίες εξελίξεις στο Κυπριακό. 

(Θέμα εγγραφέν με Απόφαση της Ολομέλειας της Βουλής των 

Αντιπροσώπων) 

(7/10/2016) 

(Αρ. Φακ. 23.05.049.003-2016) 

 

Στις 18/11/2016 έγινε ειδική συνεδρία της Ολομέλειας της Βουλής με 

μοναδικό θέμα το Κυπριακό από τις 9.00 το πρωϊ (με διάλειμμα από τις 

1.00 – 2.30 μ.μ.) έως τις 8.00 το βράδυ. Μίλησαν οι αρχηγοί των 

Κομμάτων ξεκινώντας από το ΕΛΑΜ, συνέχισαν βουλευτές και 

δευτερολόγησαν οι αρχηγοί των κομμάτων ξεκινώντας πάλι από το 

ΕΛΑΜ. 

 

Το θέμα ΕΛΗΞΕ στις 18/11/2016.  

 

 ΙΑ΄  ΒΟΥΛΕΥΤΙΚΗ ΠΕΡΙΟΔΟΣ – ΣΥΝΟΔΟΣ Β΄ 

2017 

ΘΕΜΑΤΑ ΚΕΦΑΛΑΙΟΥ Δ΄(ΘΟΕ) 

 

1. Η απόφαση των κατοχικών αρχών για επιβολή δασμών στα 

προϊόντα που αποστέλλονται στους εγκλωβισμένους, η στήριξη 

των εγκλωβισμένων από το κράτος και τα μέτρα που οφείλει να 

λάβει η Κυπριακή Δημοκρατία για καταδίκη της παραβίασης της 

Συμφωνίας της Γ΄ Βιέννης από το κατοχικό καθεστώς. 

(Θέμα εγγραφέν με εισήγηση του βουλευτή κ. Γ. Περδίκη, προέδρου του 

Κινήματος Οικολόγων-Συνεργασία Πολιτών) 

(13/10/2017) 

(Αρ. Φακ. 23.05.050.001-2017) 
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Με αναφορά του προέδρου της Βουλής στην συνεδρίαση της 

Ολομέλειας 30/3/2018 και επιστολή e-mail του Κινήματος Οικολόγων 

στις 4/4/2018 

το θέμα αποσύρεται. 

 

 

2. 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 

Η ανησυχητική έξαρση του εγκλήματος στην Κύπρο. 

(Θέμα εγγραφέν με εισήγηση του βουλευτή κ. Αρ. Δαμιανού εκ μέρους 

της κοινοβουλευτικής ομάδας του ΑΚΕΛ-Αριστερά-Νέες Δυνάμεις) 

(18/5/2018) 

(Αρ. Φακ. 23.05.051.001-2018) 

 

Άρχισε η συζήτηση στην Ολομέλεια στις 10/5/2019 με ομιλητές τον 

εισηγητή κ. Άριστο Δαμιανού και συνέχισαν οι Α. Θεολόγου, Λ. 

Παπαγιάννης, Γ. Περδίκης, Μ. Γιωργάλλας, Γ. Λιλλήκας, Κ. Ευσταθίου, 

Χρ. Ερωτοκρίτου, Γ. Γεωργίου και Ε. Σάββα). 

 

ΕΛΗΞΕ την ίδια μέρα, 10/5/2019. 

 

 
3. 

 
 

 

Οι εξελίξεις στη Συνεργατική Κυπριακή Τράπεζα. 

(Θέμα εγγραφέν με εισήγηση  των βουλευτών  

κ. Γιώργου Λουκαΐδη εκ μέρους του ΑΚΕΛ-Αριστερά-Νέες Δυνάμεις,  

κ. Παύλου Μυλωνά εκ μέρους του Δημοκρατικού Κόμματος,  

κ. Μαρίνο Σιζόπουλο εκ μέρους του Κινήματος Σοσιαλδημοκρατών 

ΕΔΕΚ,  

κ. Μιχάλη Γιωργάλλα εκ μέρους της Αλληλεγγύης,   

κ. Γιώργο Περδίκη εκ μέρους του Κινήματος Οικολόγων-Συνεργασία 

Πολιτών και κ. Χρίστο Χρίστου εκ μέρους του Εθνικού Λαϊκού Μετώπου) 

(22/6/2018) 

(Αρ. Φακ. 23.05.051.002-2018) 

 

Έληξε με συζήτηση στην Ολομέλεια στις 8/7/2018). 
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4. 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 

Τα προβλήματα που δημιουργούνται σε χιλιάδες δανειολήπτες και 

εγγυητές δανείων που επηρεάζονται από την αναδρομική ισχύ του 

άρθρου 44Α του περί Μεταβιβάσεως και Υποθηκεύσεως Ακινήτων 

Νόμου (Νόμος Εκποιήσεων). 

(Θέμα εγγραφέν με εισήγηση  του προέδρου του Κινήματος Οικολόγων-

Συνεργασία Πολιτών κ. Γιώργου Περίδη και της ανεξάρτητης βουλευτού 

κας Άννας Θεολόγου) 

(22/6/2018) 

(Αρ. Φακ. 23.05.051.003-2018) 

 

Το θέμα συζητήθηκε στις 19/10/2018 μαζί με το θέμα με τίτλο «Η μαζική 

αποστολή επιστολών τύπου ΙΑ από τραπεζικά ιδρύματα σε 

δανειολήπτες με προειδοποίηση για εκποίηση κύριας κατοικίας ή/και 

μικρής επαγγελματικής στέγης.  Οι συνέπειες αυτής της εξέλιξης στην 

οικονομία της Κύπρου και στις ευάλωτες ομάδες του πληθυσμού» (αρ. 

23.05.051.005-2018). 

 

Μίλησαν οι βουλευτές Α. Θεολόγου, Χρ. Χρίστου, Γ. Περδίκης, Μ. 

Γιωργάλλας, Γ. Λιλλήκας, Κ. Ευσταθίου, Α. Βότσης, Γ. Λουκαϊδης, Μ. 

Μαυρίδης, Η. Μυριάνθους, Στ. Στεφάνου, Ν. Παπαδόπουλος, Α. 

Δαμιανού και Ο. Κουλλάς). 

 

Το θέμα ΕΛΗΞΕ 19/10/2018.   

 

5. Το μέλλον της Ευρώπης. 

(Θέμα εγγραφέν με εισήγηση  του προέδρου της Κοινοβουλευτικής 

Επιτροπής Εξωτερικών και Ευρωπαϊκών Υποθέσεων κ. Γιώργου 

Λιλλήκα, εκ μέρους της Επιτροπής) 

(22/6/2018) 

(Αρ. Φακ. 23.05.051.004-2018) 

Άρχισε και έληξε η συζήτηση στην συνεδρίαση της Ολομέλειας ημερ. 

28/6/2019 

 

Μίλησαν οι βουλευτές, Γ. Λιλλήκας, Λ. Παπαγιάννης Μ. Γιωργάλλα,  Γ. 

Περδίκης, Η. Μυριάνθους, Χρ. Ερωτοκρίτου, Γ. Λουκαΐδης και Δ. 
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Δημητρίου. 

 

Το θέμα ΕΛΗΞΕ  στις 28/6/2019. 

6. 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 

Η μαζική αποστολή επιστολών τύπου ΙΑ από τραπεζικά ιδρύματα 

σε δανειολήπτες με προειδοποίηση για εκποίηση κύριας κατοικίας 

ή/και μικρής επαγγελματικής στέγης.  Οι συνέπειες αυτής της 

εξέλιξης στην οικονομία της Κύπρου και στις ευάλωτες ομάδες του 

πληθυσμού. 

(Θέμα εγγραφέν εκ μέρους της κοινοβουλευτικής ομάδας ΑΚΕΛ-

Αριστερά-Νέες Δυνάμεις) 

(12/10/2018) 

(Αρ. Φακ. 23.05.051.005-2018) 

 

Το θέμα συζητήθηκε στις 19/10/2018 μαζί με το θέμα με τίτλο «Τα 

προβλήματα που δημιουργούνται σε χιλιάδες δανειολήπτες και εγγυητές 

δανείων που επηρεάζονται από την αναδρομική ισχύ του άρθρου 44Α 

του περί Μεταβιβάσεως και Υποθηκεύσεως Ακινήτων Νόμου (νόμος 

εκποιήσεων)» (αρ. 23.05.051.003-2018). 

 

Μίλησαν οι βουλευτές Α. Θεολόγου, Χρ. Χρίστου, Γ. Περδίκης, Μ. 

Γιωργάλλας, Γ. Λιλλήκας, Κ. Ευσταθίου, Α. Βότσης, Γ. Λουκαϊδης, Μ. 

Μαυρίδης, Η. Μυριάνθους, Στ. Στεφάνου, Ν. Παπαδόπουλος, Α. 

Δαμιανού και Ο. Κουλλάς). 

 

Το θέμα ΕΛΗΞΕ 19/10/2018.   

 

 
 
 
 

ΙΑ΄  ΒΟΥΛΕΥΤΙΚΗ ΠΕΡΙΟΔΟΣ – ΣΥΝΟΔΟΣ Γ΄ 

2018 

ΘΕΜΑΤΑ ΚΕΦΑΛΑΙΟΥ Δ΄(ΘΟΕ) 
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1. 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 

Το καθεστώς των Βρετανικών Βάσεων στην Κύπρο μετά το Brexit. 

(Θέμα εγγραφέν με εισήγηση   

του βουλευτή κ. Πανίκου Λεωνίδου εκ μέρους του Δημοκρατικού 

Κόμματος) 

(30/11/2018) 

(Αρ. Φακ. 23.05.051.006-2018) 

 

Άρχισε και ολοκληρώθηκε η συζήτηση του θέματος στις 14/6/2019.  

Μίλησαν οι Πανίκος Λεωνίδου, Λίνος Παπαγιάννης, Μιχάλης 

Γιωργάλλας, Κωστής Ευσταθίου, Νικόλας Παπαδόπουλος, Ελένη 

Σταύρου, Άντρος Κυπριανού και Δημήτρης Δημητρίου. 

 

ΕΛΗΞΕ 14.6.2019   

 
2. 

Το Πόρισμα της Ερευνητικής Επιτροπής για τον Συνεργατισμό. 

(Θέμα εγγραφέν με εισήγηση   

της κοινοβουλευτικής ομάδας ΑΚΕΛ-Αριστερά-Νέες Δυνάμεις) 

(15/3/2019) 

(Αρ. Φακ. 23.05.052.001-2019) 

 

Άρχισε η συζήτηση του θέματος στην έκτακτη συνεδρία της 

Ολομέλειας την Πέμπτη, 4/4/2019 από τις 10.00 π.μ. έως τις 3.00 το 

απόγευμα. 

Μίλησαν οι Α. Θεολόγου, Χρ. Χρίστου, Γ. Περδίκης, Μ. Γιωργάλλας, 

Γ. Λιλλήκας, Μ. Σιζόπουλος, Ν. Παπαδόπουλος, Α. Κυπριανού. Αβ. 

Νεοφύτου, Λ. Παπαγιάννης, Ζ. Κουλίας, Στ. Στεφάνου, Μ. Μαυρίδης 

και Μ. Μουσιούττας. 

 

Το θέμα θα συνεχιστεί και την Παρασκευή, 12/4/2019. 

 

Το θέμα συνεχίστηκε και την Παρασκευή 12/4/2019 με ομιλητές 

τους βουλευτές κ. Γ. Λουκαϊδη και Γ. Κάρουλα. 

Κατατέθηκαν τρία Σχέδια Απόφασης της Βουλής.   

Το πρώτο Σχέδιο Απόφασης κατατέθηκε στις 5/4/2019 από τους Γ. 

Λιλλήκα εκ μέρους της Συμμαχίας Πολιτών και Γ. Περδίκη εκ 

μέρους του Κινήματος Οικολόγων-Συνεργασία Πολιτών. 
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Το δεύτερο Σχέδιο Απόφασης κατατέθηκε στις 12/4/2019 από την 

Κοινοβουλευτική Ομάδα ΑΚΕΛ-Αριστερά-Νέες Δυνάμεις, την 

κοινοβουλευτική ομάδα του Δημοκρατικού Κόμματος και το Κίνημα 

Σοσιαλδημοκρατών ΕΔΕΚ. 

Το τρίτο Σχέδιο Απόφασης κατατέθηκε στις 12/4/2019 από το 

Εθνικό Λαϊκό Μέτωπο. 

 

Μετά από συζήτηση το Σχέδιο Απόφασης από το 

ΑΚΕΛ+ΔΗΚΟ+ΕΔΕΚ μετατράπηκε σε Ψήφισμα. 

 

Έτσι τελικά είχαμε 1 Ψήφισμα από ΑΚΕΛ+ΔΓΚΟ+ΕΔΕΚ και 

2 Σχέδια Απόφασης (1 από Συμμαχία Πολιτών+Οικολόγοι και 1 

από ΕΛΑΜ) 

 

Μετά από ψηφοφορία το Ψήφισμα εγκρίθηκε ως ακολούθως  

                        παρόντες     52 

                        υπέρ             32 

                        κατά              17 

                        αποχή            3 

 

Το Σχέδιο Απόφασης από Συμμαχία Πολιτών+Οικολόγοι 

απερρίφθη ως ακολούθως 

                        παρόντες     53 

                        υπέρ               4 

                        κατά              46 

                        αποχή            3 

 

 

 

Το Σχέδιο Απόφασης από ΕΛΑΜ απερρίφθη ως ακολούθως 

                        παρόντες     53 

                        υπέρ               2 

                        κατά              46 

                        αποχή            5 
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Το Θέμα ΕΛΗΞΕ στις 12/4/2019 

 

 

3. Το δημογραφικό πρόβλημα στην Κύπρο, οι επιπτώσεις του στην 

οικονομία και την κοινωνία κα οι πολιτικές που μπορούν να 

επιφέρουν πληθυσμιακή αναζωογόνηση στην πατρίδα μας. 

(Θέμα εγγραφέν με εισήγηση   

του βουλευτή κ. Μιχάλη Γιωργάλλα) 

(15/3/2019) 

(Αρ. Φακ. 23.05.052.002-2019) 

 

Το θέμα συζητήθηκε από κοινού με την έκθεση της Υποεπιτροπής της 

Κοινοβουλευτικής Επιτροπής Εργασίας, Πρόνοιας και Κοινωνικών 

Ασφαλίσεων για τη μελέτη του δημογραφικού προβλήματος. 

 

ΕΛΗΞΕ  5/7/2019 

 

 ΙΑ΄ΒΟΥΛΕΥΤΙΚΗ ΠΕΡΙΟΔΟΣ - ΣΥΝΟΔΟΣ Ε΄ 

2020-2021 

ΘΕΜΑΤΑ ΚΕΦΑΛΑΙΟΥ Δ΄(ΘΟΕ) 

. Οι Εξελίξεις στο Κυπριακό ένοψει της άτυπης διάσκεψης για την 

Κύπρο 

(Θέμα εγγραφέν με εισήγηση όλων) 

(11/3/2021) 

(Αρ. Φακ. 23.05.054.001-2021) 

Αρχισε η συζήτηση και έληξε 19/3/2021 

 

 

  

 


